
zo zasadnutia poslanc"" oo'*lul;;ffi;rt'srva v Hornom vadiiove
zo dila 24. septembra 2015

Pritomni: podlia prezendnej listiny

Starosta obce: Vladimir K6derik

Poslanci: Ing. Andrej Bere5fk, Mgr. Zuzana (.ilova, Jozef Haluska, Monika Kub65dikov6.
Miroslav Majdfn, Mgr. Emilia Palicovii, Jozef Pavlusfk, stanislav zajac

Hlavny kontrol6r obce: Bc. Katarfna Ad6mkov6

Ospravedlneni:

OVEROVATELIA: Jozef Hahiska. Jozef Pavlusik

Rokovanie

Bod.i. 1-otvorenie

Zasadnutie obecn6ho zastupitefstva so zadiatkom o 16,00 hod. otvoril arokovanie viedol
starosta obce Vladimir K6derfk. Rokovanie bolo zvoland pozv6nkou v zmysle Zdkona
E. 36911990 Zb. o obecnom zriadeni. N6wh programu na rokovanie a podkladov'y ma1erial
tvorili prflohu pozvinky. Po privitani poslancov ahosti konStatoval, Le na zasadnuti nie je
pritomn6 poslankyia p. Mgr. E. Palicovri. Ing. A. Bere5ik starostu informoval, Le pride na
zasadnutie neskdr.
N6sledne starosta kon5tatoval, Ze ridast'ou je zastupitelistvo uzn65aniaschopn6 v podte 8,
z celkov6ho podtu 9 poslancov.

Bod i.2 - schvflenie programu

Starosta obce prftomnych obozniimil s n6vrhom programu rokovania, ktory bol poslancom
spolu s pozvdnkou a podkladovymi materi6lmi poskytnuty. Z d6vodu,2e dira 18.09.2015 bol
Obci Hornf Vadidov dorudeny protest prokur6tora proti VZN Obce Horny Vadidov d. Il20I5
ospdsobe nrihradn6ho z6sobovania vodou an6hradn6ho odvfudzaria odpadovych v6d
a o zneSkodiovani obsahu i:imp podla miestnych podmienok nauzemi Obce Homf Vadidov,
starosta obce navrhol zaradit do programu protest prokur6tora. Toto doplnenie do programu
zdOvodnil i skutodnostol, Le orgin verejnej spr6vy je povinny v danej veci rozhodnrit' do 30
dnf od dorudenia protestu.
Dalej do bodu rdzne by som navrhoval zaradit Ziadost'p. Ing. Jiifho Galdiu, ktory poZiadal o
opravu obecnej cesty na pozemku E.1970122 a3512.

N6vrh programu obecn6ho zastupitelistva:

1. Otvorenie
2. Schv6lenie programu OZ
3. Urdenie overovatellov z6pisnice a zapisovatefu
4. Kontrola uzneseni
5. Rozpodtov6 opatrenie d. 5



6. Informricia hlavn6ho kontrol6ra obce o r,ykonanych kontrol6ch
7. VZN d. 12015 o urdeni miesta a dasu zitpisu dietafa na plnenie povinnej Skolskej

dochildzky v z6kladnej Skole v zriatovatefskej pdsobnosti Obce Hornli Vadidov
8. VZNd. 12015 opoplatkochzaznedisfovanieovzdu5ia nauzemiObceHorn;f Vadidov
9. Protest prokuriitora proti VZN d. ll20I5 o sp6sobe nrihradn6ho z6sobovania vodou

a ndhradn6ho odvddzania odpadovych v6d a o zne5kodriovanf obsahu Ltnp podlia
miestnych podmienok naizemi Obce Homy Vadidov

10. Statrit Obce Horny Vadidov
1 1. Smernica (:. ll20l5 o verejnom obstarSvanf v podmienkach Obce Homy Vadidov
12. Zmena sfdla CVC Hornf Vadidov
13. Ziadost' o zruSenie dlenstva v Komisii stavebnej, rizemndho pliinu, Zivotn6ho prostredia,

lesn6ho hospodiirstva a ochrany verejndho poriadku OZ Homy Vadidov - p. Miroslav
Kubik

14. Ziadost o zvy5enie prispevku na diastodnri rihradu vydavkov Materskej Skoly Homy
Vadidov

15. Problematika Sirenia aulivanta drog na izemi Obce Horny Vadidov - inform6cia
starostu obce

16.Ziadorst oopiitovn6 prejednanie Ziadosti.oodkfpenie dasti pozemku d.274 ovymere
15 *'- p. Ant6nia Dadajovl, Ing. pavol Durfdek

17. Ziadost o prejednanie st'aZnosti na Lesn6 spolodenstvo a jeho predsedu - p. Vladimir
Durika

18. Ziadost' o prediZenie n6jmu nebytovych priestorov v objekte d. 160 - LSapS Horny
Vadidov

19. ziadost o pripojenie na obecny vodovod - p. Miroslav Urbanfk
20. zriadost o pripojenie na obecny vodovod - p. ondrej romasdin
21. Ziadost o astnfckych ych pr6v na

p. Alena S Kocfrovd,
22. Ziadost o nych ciest Lesn6ho spo

spolodenstva
23.Ziadost ozaradenie bodu programu na rokovanie obecn6ho zastupitelistva - p. peter

Martikan
2_4. Ziadosf o ripravu cesty k rodinn6mu domu Horny Vadidov d. 111 - p. J6n RemiS
25. rci - p. Eva Sediv6
26. . Anton Zaiac amanLelka
27. vu
28. R6zne
29. Diskusia
30. Ztver

* starosta - M6 niekto dopliujrice n6vrhy k predloZen6mu programu?
* Irg. A. Bereifk - Ja by som mal na doplnenie Ziadost' na opra\u obecnej cesty. Je to

nepouZivan6 cesta.

* Starosta - P. poslanec poprosfm Ta len o kr6tku informriciu atrebapredloZit'konkr6tnej5ie
podklady.

* Ing' A. Bereiik - Je to Ziadost' na ulivante verejndho priestranstva. Ide o cestu vo
vlastnictve Obce Horny Vadidov, ktor6 je nepouZfvan6. My by sme ju opravili avyuaivali
by sme ju na samovyrobu dreva v lokalite PoLeha. Toto by som este Aopml do programu.

* Starosta - D6vam hlasovat', kto je za zaradenie tohoto bodu do programu rokovania?



Hlasovanie poslancov: 8 pritomnfch poslancov. Za predloZenri zmenu programu hlasovali
v5etci pritomni poslanci.
Zaz 3 (Ing. A. Bere5ik, Mgr. Z. CiLov6, S. Zajac)
Proti: 0
zdrLal sa: 5 (J. Hahiska, M. Kub6Sdikovii, M. Kubik, M. Majdin, J. pavrusik)

* Starosta - N6vrh poslanca nebol schv6leny. D6vam hlasovat' o programe tak, ako bol
nawhnuty a pr editarry na zadiatku rokovania?

Hlasovanie poslancov: 7 pritomnych poslancov. Za predloZeny n6vrh programu hlasovali
v5etci prftomni poslanci.
zaz 6 (Mgr. z. eizov6,J. Hahiska, M. Kubri5dikovii, M. Kubik, M. Majdin, J. pavlusik)
Proti:0
ZdrLal sa: 2 (Ing. A. Bere5ik,S. Zajac)

* Starosta - Kon5tatuj em, Le n6vrh programu bol schv6leny tak, ako bol predneseny na
zadiatku rokovania a preto budeme v rokovanf pokradovat'.

JYPracovanim uzneseni poverujem dlenky n6whovej komisie - p. poslankyiu Mgr. Z.
CiLovl a M. Kubri5dikovri.

Bod i.3 - Urienie overovatel'ov zfpisnice a zapisovatel'ky

Za overovatel'ov z6pisnice zo zasadnutia poslancov OZ boli urdeni: Jozef Pavlusik a Jozef
Halriska, ktor6ho by som chcel zarovef, privitat' a popriat'mu vefa zdravia.

Zazapisovatellku bola urden6 pracovnfdka Obce Homy Vadidov: Mriria Kriderikov6

Bod i. 4 - Kontrola uzneseni

Uznesenia, klor6 boli prijatd na zasadnuti poslancov dira 25.06.2015 predniesla zapisovatellka
M. Kriderikov6.

* Starosta - Uznesenia sa plnia, prip. sri splnen6. Uznesenia vypracovala n6vrhovii komisia
s tym, Ze po konzultricii s kontrol6rkou obce som ich v ztikonnej lehote podpisal. Chcel by
som dlenov n6whovej komisie poprosit' o vypracovanie uznesenf vdas, pretoLeje potrebn6
dodrZaf zSkonrrflehotu 10 dnf.

Bod i. 5 - Rozpoitov6 opatrenie i. 5

* Starosta - Materi6l k uveden6mu bodu ste dostali v5etci. Vykonat' zmenu v rozpodtovom
opatrenf je potrebn6 predov5etkym z ddvodu realizScie niektorych aktivit. Najd6leZitejsou
investidnou aktivitou je realizilcia projektu: "Dobudovanie centr6lnej z6ny anovdho
nilmestia v Obci Horny Vadidov". Rozpodet ovplyvnili aj 6zne dot6cie - na riseku matrik,
kniZnidnf fond a pod. K dan6mu bodu rokovania otv6ram diskusiu.

* Mgr. Z. C{Zovd - Zaujima ma, predo boli zvySend qidavky o 2 55I eur uveden6 v poloZke
d. 4I, ekonomickri klasifik6cia 637004 - vyvoz TKO a likvidricia divokych skl6dok.
Chcem sa spytat', di je to natie kontajnery, alebo nav'yvoz TKO, ktory sarealizuje kaLde
dvatyldne?

* Starosta - Tieto vfdavky boli na likvid6ciu divokych skl6dok na uzemi obce. Urdite ste
i Vy postrehli, Le v jarnych mesiacoch, ked' sme nazii<fade dohody s uradom prtice prijali 6



pracovnikov, sme podas dvoch tfZdriov a potom opakovane, likvidovali divok6 sklidky
v celej obci na v5etkych moZnych miestach. V dokument6cii obce sa nachddzajri vSetky
podklady a k dispozfcii je i fotodokument6cia v5etklfch sklidok.

+ S. Zajac - Chcel by som pripomenrit' jednu vec, Le divok6 skl6dky robia lludia, ktori
neplatia odpad. A my sa im na to sklad6me.

* Mgr. Z. C{Zovd - M6me nedoplatok zroku 2014 vo vliSke 5 g78 eur. Rok 2015 takisto
nedoplatky. Neplatidov je potrebnd vyzvat i v obecnom rozhlase. Ani 1 x som v obecnom
rozhlase takrito vyztu nepodula. MoZno, ie aj takymto sp6sobom by sme niektorym
pripomenuli ich povinnost'. eo chces robit' s tlimi neplatidmi? To je velkS surna, ktoru by
sme mohli pouZit'napr. na vybudovanie novej autobusovej zastflky.

* Starosta - Neplatidom idri w!,zvy.Yyzva musi byt' dorudenri opakovane, aby sme mohli
zaEat s r,ym6hanim.

* Mgr. Z. C{Zovd - A do ten rok 2014, ten sme nevymohli. Takisto miime nedoplatky od
obdanov za nehnutellnosti. To sri obrovsk6 peniaze. Mfia zaujfma, do s tym budeme robit'.

* S. Zajac - A do je to za skl6dka pri po5te? Tam je vyvezenlirch 38 vozidiel odpadu z obce.
To komu zasa budeme platit'? Mrlm to zdokumentovan6, ja som to pofotil.

* Starosta - To je dierna sklidka?
* S. Zajac - Ja neviem, divok6 skkldka.
* Ing. A. Beref[k - Chcem sa opytat' na divokri sklidku, ktor6 je na pozemku Lesn6ho

spolodenstva na Hrijniciach. Ziadnt Ziadost' o tom, aby sme tam povolili uskladnenie
odpadu sme nedostali, je tam asfalt, ktory sa tu vyfr6zoval. Zaujima ma, kedy to odtiall
zmizne a na nilklady, koho sa to odstriini. Na obecn6?

* Starosta - Je to dodasnrl skl6dka materiillu zo stavby, ktor6 sa realin$e, ale urdite nie je na
pozemku Lesn6ho spolodenstva. Je na stavbe vo vlastnfctve Spr6r,y ciest.

* Ing. A. Berei[k - Chcem sa opytat', predo to tam vzniklo, kto to odstrrini. Pani kontrol6rky
by som sa chcel opytat, kto koordinuje tri stavbu.

* Bc. K. Addmkovd - Ved'tu miite p. starostu, tak sa ppajte jeho.
* Starosta - My riesime rozpodtov6 opatrenie a preto sa pytam, kto m5 k tfmto bodom este

nejakd pripomienky.

+ S. Zajac - Pri po5te bolo r,ybudovan6 ihrisko. Navozili ste tam odpad. Zamedzili ste defom
prfstup. Naviezli ste tam jedenkr6t. Ja som to zdokumentoval. Neviem, kto Ti to hl6sil,
hned' ste to zrovnali a potom ste naviezli znova. Ja som to v nedellu fotil. V pondelok ste to
ztovnali. 38 6ut ste tam vyviezli. Pytam sa, kedy to zlikvidujete, lebo in6d p6jdem na
Livotne prostredie. io s tym idete robit'? Avozi sa d'al5i odpad.

* M. Kubdiiikovd - My riesime rozpodtovd opatrenie, tak ho rie5me. Navrhnime, ako budeme
rrym6hat' nedoplatky od neplatidov.

* J. Pavlus{k - Tdto dast' dlhu je este z obdobia predchhdzajriceho starostu. Sri to chronickf
neplatidi a nie je moZnost' ich prinritit', aby platili. Ak by sa vym6hali prostrednfctvom
exekftora, nemajri majetok, nemajri nid. T6to situ6cia vznikla preto, Le sato kumulovalo
dlh6 obdobie.

* Starosta - V minulosti ako viete, chceli sme to riesit' exekriciou, ale po zvlleni sme tento
sp6sob vyhidili. Treba ich asi strile len vyzyvat. UZ sme posielali druhf wi,zvu.Obdanom
v obci to dorudujeme osobne prostrednictvom zamestnancov obecn6ho uradu, aby sme
nemali n6klady na po5tovn6.



* S. Zajac - Tak nech mu to podpi5e, Ze to prebral. A predo to nezaplati?

* J. Pavlus{k-Don{f ho. N6jdi nejakri formu, aby to zaplatil.
* Mgr. Z. Ciiovd - Japoznfitn obce, kde neplatidom zobrali kontajner. Aj ked nehovorim,

aby sme to aj u niis realizovali.

* J. Pavlusik-Dobre, tak potom to bude v potoku.

* Starosta - To nie je rie5enie,pretoLe ako som hovoril, tieto skkidky sme vjarnom obdobf
likvidovali a je o tom aj dokument6cia. KaZdy jarok je zdokumentovany. Boli tam
vyvezend i komodity, ktor6 rie5ime v separovanom zbere. Po likvid6cii skl6dok, sme tam
umiestnili tabuliky s upozornenim. Neviem, ako budeme d'alej tento probl6m riesit'. Je to
zloLite a nielen u n6s. Myslim si, Le najd6leZitej5ie bude, aby sme tento stav aspofl
diastkovo udrLaIi, samozrejme rie5it'i neplatidov. Ale nid in6 nedokriZeme.

* Mgr. Z. Ciiovd - A preto som Ti ja navrhla, aby sme dali VKK.
+ Starosta - Ale aj velikoobjemovy kontajner tieZ musime zaplatit. Je to cca 250 eur za jeden

vyvoz. A ked'ho vyvezieme, v priebehu | - 2hodinje opiit' zaplneny. Ked'sme mali 2 ks
VKK pri cintorine, kaldd dva tyZdne sme ich tryvirtal| Teraz sme ich premiestnili a v
pripade, Ze obdan potrebuje niedo uskladnit' vo VKK, na zdklade dohovoru, mdZe odpad
priviest'. Tymto sp6sobom sme zabriinili odkladaniu odpadu do VKK rlznym aj inym
podnikatellom, resp. aj na5im podnikateliom, ktori odkladali odpad do kontajnerov. Je
nemyslitelin6, aby sme poskyovali VKK pre obdana, ktori si vykon6va rekon5trukciu domu
a v5etko, do sa mu nehodi, odloLi do kontajnera. Ved' kontajner si m6Ze objednat' v
spolodnosti, ktor6 sa odvozom zaober6. Ked sa pride poradit' na obecny frad, alebo
zatelefonuje, vetmi radi mu pomdZeme.

* Starosta - Ked'Ze uL nie sri Ziadne otinky k rozpodtov6mu opatreniu, d|varn hlasovat', kto je
zaprijatie rozpodtov6ho opatrenia d. 5?

Hlasovanie poslancov: 8 pritomnych poslancov. Za rozpodtov6 opatrenie d. 4 hlasovali
v5etci pritomni poslanci.
Za: 6 (Mgr. Z eiLov6, J. Hahiska, M. Kub55dikov6, M. Kubfk, M. Majdfn, J. Pavlusfk)
Proti:0
Zdfial sa:2 (Ing. A. Bere5ik,S.Zajac)

Bod i. 6 - Informricia hlavn6ho kontroltfra obce o wkonanfch kontrolfch

Bc. K. Addmkovd - hlavnd kontrol6rka obce na ziklade 5 18 ziikona E. 36911990 Zb.
o obecnom zriadeni v zneni neskor5fch zmien a doplnkov a pl6nu kontrolnej dinnosti na
2. polrok 2015 bod d. 3 prftomnych poslancov obozn6mila s kontrolnou dinnost'ou
vykonanou na ziklade podnetu poslanca OZ p. Ing. A. Bere5ika, zo dira 25.06.2015.
Predmetom kontroly bolo zistenie apreverenie jind sluZobn6ho vozidla ev. d. KM449AO
dira 22.04.2015, ktor6 je vo vlastnictve Obce Homy Vadidov. Pri kontrole predloZenych
dokladov nebol zisteny Liadny nedostatok.

Bc. K. Addmkovd - hlavn6 kontrol6rka obce na zitklade 5 18 z6kona (,. 36911990 Zb.
o obecnom zriadeni v zneni neskor5ich zmien a doplnkov a pl6nu kontrolnej dinnosti na
2. polrok 2015 vykonala niislednri finandnri kontrolu, ktor6 sa tykala evidencie a ridtovania
sociiilneho fondu. Obec v r6mci realizircie svojej sociiilnej politiky za kontrolovan6 obdobie
1. polroka 2015 poskytovala v5etkym zamestnancom obce z fondu prispevok na
stravovanie vo vy5ke 0,23 € na jeden obed podlia podtu odpracovanych dnf, s vynimkou
starostu obce. Na zSklade vykonanej kontroly bolo zistene, Le evidencia a ridtovanie



soci6lneho fondu je vykon6van6 v zmysle zil<ona (,. 15211994 Z. z. o soci6lnom fonde
v zneni neskor5ich predpisov, Kolektfvnej zmluvy a Kolektfvnej zmlur,y vy55ieho stupia na
r . 20 I 5 a Zilsadarrti ho spodiire nia a vyvLivania socirilneho fondu.

ESte by som chcela pripomenrit', Ze som dostala SMS o pohybe sluZobn6ho vozidla Skoda
F6bia. Chcem ozrejmit pr6cu hlavn6ho kontrol6ra. Hlavny kontrol6r pracuje na z{Hade
schvrilen6ho pldnu kontrolnej dinnosti. Tento pliin sa vypracuviiva2 x rodne na l. a 2.
Obdobie. Predklad6 sa na rokovanie OZ, ale predtym je plin zverejnenf 15 dni na riradnej
tabuli na mieste dostupnom pre verejnost'. Na rokovani opakovane zd6razinjem,2e 10 dnf
shiZi na to, aby ste ho mohli pripomienkovat' a 5 dnf shiZi kontrol6rovi na to, aby si mohol
pripravit' a zakomponovat' do pklnu kontrolnej dinnosti pripadn6 n6vrhy. Ak sa nejak6
kontrola do planu kontrolnych dinnosti nezapracuje, poslanci majri prrivo uznesenfm mi to
nariadit'. Trlto SMS moZno shiZi ako nejakf podnet, ale na zfrklade tohto ja nem6Zem
r,ykon6vat' kontroly. Je to dobr6, je to informativne, ale ako podnet na vykoniivanie
kontroly je potrebne, aby som to mala schv6len6 v plilne, prfp. mi to bolo uloZen6
uznesenim. A e5te chcem doplnit', Le ak aj predloZeny plln kontrolnej dinnosti poslanci
neschv6lia, ja strile podlla neho pracujem, pretoZe bol na zasadniiposlancov prerokovany.

Poslanci OZ informLiciu hlavnej kontrol6rky obce o vykonanej kontrole a niislednej finandnej
kontrole vzali na vedomie.

Bod i. 7 - Nivrh V5eobecne z6vilzn6ho nariadenia E. 312015 o urieni miesta a iasu
zfpisu diet'at'a na plnenie povinnej Skolskej doch{dzky v zdkladnej Skole
v zriailovatel'skej pdsobnosti Obce Horny Vadiiov

* Starosta - Pritomnych informoval o predloZenom n6vrhu VZN, ktory bol zverejneny na
strilnke obce ana uradnej tabuli na mieste dostupnom pre verejnost'dila 08.09.2015. Toto
VZN bliZ5ie upravuje prina a povinnosti rodidov alebo inej fyzickej osoby neZ rodida, ktor6
m6 diet'a zveren6, do osobnej starostlivosti alebo do pestrinskej starostlivosti na zik<7ade
rozhodnutia sridu aurduje miesto adas zhpisu diet'at'a na plnenie Skolskej dochrldzky
v zitkladnej Skole v zriatovateliskej pOsobnosti Obce Horny Vadidov. Ako ste
z poskytnut6ho podkladov6ho materi6lu mohli postrehnrit', zdsadnd zmena nastala v 5 20
ods. 2 zitkona 8.24512008 Z. z. o vychove'a vzdelixani (Skolsky zikon) v zneni neskorSfch
predpisov, ktor6 sa tyka terminu z6pisu. Zdpis bol ziikonom d. 188/2015 Z. z. zo di1a
30.06.2015 stanoveny od 01 . aprila do 30. aprila, ktory predchildza zadiatku Skolsk6ho
roka, v ktorom mrl diet'a zadat plnit'povinnri Skolskri dochiidzku.

* Starosta - PretoZe poslanci oz rcmali pripomienky, starosta dal hlasovat'.

Hlasovanie poslancov: 8 pritomnfch poslancov. Za prijatie VZN hlasovali vSetci pritomni
poslanci.
Zaz 8 (Ing. A. Bere5ik, Mgr. Z. eiLovS J. Hahiska, M. Kub65dikovri, M. Kubik, M. Majdin,
J. Pavlusfk,S. Zajac)
Proti: 0
Zdrilalsa,:0

Bod i. 8 - Nr{vrh V5eobecne zfvilznfib'o nariadenia i. 412015 o poplatkoch za
zneiist'ovanie ovzdu5ia na rlzemi Obce Hornf Vadiiov

* Starosta - Nrlwh VZN bol zverejneny na str6nke obce a na uradnej tabuli na mieste
dostupnom pre verejnost' dila 08.09.2015. VZN urduje qf5ku poplatku za znedistovanie
ovzdu5ia nauzemi Obce Horny Vadidov previidzkovatellom mal6ho zdroja znedist'ovania,



t. j. prrivnickej a$'zickej osobe opriivnenej na podnikanie, ktorii prev6dzkuje maLy zdroj
znedist'ovanianauzemi obce. M6 niekto zpritomnych k predloZen6mu dokumentu n6vrhy,
resp. pripomienky?

* Starosta -PretoLe poslanci OZ nemali pripomienky, starosta dal hlasovat'.

Hlasovanie poslancov: 8 pritomnfch poslancov. Za prijatie VZN hlasovali v5etci pritomni
poslanci.
Zzz 8 (Ing. A. BereSik, Mgr. Z.eii:ov5, J. Hahiska, M. Kub65dikov6, M. Kubik, M. Majdin,
J. Pavlusik,S. Zajac)
Proti:0
ZdrLalsa:0

Bod i. 9 - Protest prokurritora proti VZN Obce Horny Vadiiov E. ll20l5 o sp6sobe
nrfhradn6ho zdsobovania vodou a nShradn6ho odvr{dzania odpadovych vdd
a o zne5kodiovani obsahu Zrflmp podl'a miestnych podmienok na {,r,emi
Obce Horny Vadiiov

* Starosta - Pritomnych informoval o proteste prokuriitora, ktory bol Obci Homy Vadidov
dorudeny df,a 18.09.2015. V podanom proteste prokuriitor kon5tatuje, Le zhladiska procesu
prijfmania VZN bol tento v srilade so z6konom, av5ak pokiaf ide o samotny obsah VZN,
obec predmetnym nariadenim urdila duplicitne prhva a povinnosti odberateliov pitnej vody
a v $ 7 VZN upravila zodpovednosf za spriivny delikt. Prokur6tor navrhuje, v r6mci
konania o proteste prokur6tora, aby Obec Horny Vadidov zruSila nez6konn6 VZN
E. Il20l5, ktor6 bolo prijat6 na zasadnut6 poslancov df,a 24.04.2015. Preto orgrin verejnej
spr6vy, t. j. Obec Horny Vadidov, je povinnd bez zbytodn6ho odkladu, najnesk6r do 90 dnf
od dorudenia protestu prokuriltora, nezLkowrf v5eobecne zdvazny pr6vny predpis zruSit',
prip. nahradit' v5eobecne z|vaznym pr6vnym predpisom, ktory bude v srilade so z6konom
a ostatnymi v5eobecne ztvaznymi pr6vnymi predpismi. PretoZe na zfklade uvedenych
skutodnosti sa prokuriitor podanym protestom domiiha zruSenia $$ 4 a 7 VZN d. Il20l5
nawhujem Protestu prokur6toraPd l45ll5l55ll-2 proti V5eobecne zixaznlmu nariadeniu
Obce Horn;f Vadidov d. Il20l5 o sp6sobe niihradn6ho z6sobovania vodou a nrihradn6ho
odv6dzanra odpadovych v6d a o zne5kodf,ovani obsahu Limp podlia miestrych podmienok
natzemi Obce Hornf Vadidov whoviet' a VZN 2ruSit'.

* Starosta - PretoZe kuveden6mu dokumentu nie sri Liadne pripomienky; dfxam hlasovat'
o poZiadavke vyhoviet' n6vrhu Protestu prokur6tora Pd I45lI5l55l1-2 proti V5eobecne
zhv'dzndml nariadeniu Obce Horny Vadidov t,. ll20I5 o sp6sobe niihradn6ho z6sobovania
vodou a n6hradn6ho odv:idzania odpadovych v6d a o zne5kodriovani obsahu i:ttmp podlia
miestnych podmienok natzemi Obce Hornf Vadidov a o zruSeni VZN.

Hlasovanie poslancov: 8 prftomnfch poslancov. Za predneseny nilvrh hlasovali v5etci
pritomni poslanci.
Zaz 7 (Ing. A. Bere5ik, }y'rgr. Z. Ci1ov6, J. Hahiska, M. Kub65dikovil, M. Kubik, M. Majdin, J.

Pavlusik)
Proti: I (5. Zajac)
Zdrilalsa:0

Bod i. 10 - Statrrit Obce Horny Vadiiov
* Starosta - N6vrh Statutu Obce Horny Vadidov

Z d6vodu, Le Statrit Obce Horny Vadidov
preStudovanie bol sridast'ou pozvilnky.
zil<ladnym normativno priivnym

na
je



a organizadnlfm predpisom obce a v priebehu posledn6ho obdobia boli vykonan6 i r6zne
zmeny srivisiace so znenim do t. d. platn6ho Statutu, bolo potrebn6 Statrit novelizovat'.
PretoZe uvedeny materi6l ste mali k dispozicii, prosim o jeho pripomienkovanie.

* Mgr. Z. C{iovd - Ja by som chcela dat'do pozornosti ustanovenie $ 21 na str. 13, tlfkajrice
sa kompetencii obecn6ho riradu atiel, znenie 5 16 zikona o obecnom zriadeni.

* Bc. K. Addmkovd - Statrit bol r,ypracovanf i z d6vodu, aby sa neopakovali situ6cie, akd
vznikli na zadiatku volebn6ho obdobia, pretoLe v Statrite sri podrobne rozpracovan6 a
upravend o. i. i pravidl6 rokovania obecndho zastupitellstva.

* Starosta - Ked'Ze k uvedendmu dokumentu uL nie sri Ziadne n6vrhy a pripomienky, d6vam
hlasovat'o Statute Obce Hornf Vadidov.

Hlasovanie poslancov: 8 pritomnych poslancov. Za prijatie Statritu Obce Horny Vadidov
hlasovali v5etci pritomni poslanci.
Zaz 8 (Ing. A. Bere5fk, Mgr. Z. ei2ov6, J. Hahiska, M. Kub65dikov6, M. Kubfk, M. Majdin,
J. Pavlusik,S.Zajac)
Proti: 0
Zdrilalsaz 0

Bod i. 11 - Smernica i. ll20l5 o verejnom obstarivani v podmienkach Obce Horny
Vadiiov
* Starosta - Starosta predloZil poslancom na prerokovanie n6vrh smernice (:. Il20l5 o

verejnom obstar6vani v podmienkach Obce Horn.i Vadidov upravujircej postup verejn6ho
obstar6vatelia pri zadfvari zikaziek. Jej cieliom je zabezpedit' uplatfiovanie jednotnfch
postupov pri zabezpedovani obstariivania tovarov, prirc a sluZieb v srilade so z6konom
8.25/2006 Z. z. o verejnom obstar6vani a o zmene a doplneni niektor'-fch ziikonov v znerrj
neskor5ich predpisov v podmienkach verejn6ho obstarhvatela Obce Horny Vadidov.
PretoZe uvedeny materi6l ste mali k dispozicii, prosim o jeho pripomienkovanie.

* S. Zajac - Ja som dostal podklady neskoro, tak mi to treba vysvetlit'.
* M. Kdierikovd - zapisovatelka - To nie je pravda, pretoZe pozv6nku so v5etkymi

podkladmi som zaslala poslancom dna A.09.2015. M6m o tom pisomny doklad. Vy ste sa

dohodli, Ze podklady z ddvodu rozsiahlosti budeme zasielat elektronickou po5tou. Ak sa

dohodnete, Le to md byf ,, tladenej forme, treba sa dohodnrit'.

* Mgr. Z. CiZovti - To je pravda 14.09.2015 sme obdrZali podkladovy material.

* S. Zojac - LenLeja som pri5iel vdera z rcboty a tak mi dajte aj papier, aby som si to mohol
vytladit'. To m6 mat'poslanec na stole.

+ Starosta - Ak chce5 p. poslanec, poskytnem moje podklady. V srivislosti s prijatfm zikona
(,.9512013 2. 2., ktorj je fdinnf od 01.07.2013 a ktorym sa meni adoplia zikon
o verejnom obstariivanf a so zavedenfm elektronickej aukcie, bolo potrebnd vypracovat'
noui smernicu. V z6vislosti od predpokladanej hodnoty zikazky (finandn6ho limitu)
v kr6tkosti oboznrimil i s rozdelenimzfkaziek.

* S. Zajac - Nechem, len mi to vysvetli. Dobre, sri tam nejakd limitn6 a podlimitn6. Tak
vysvetli poslancom, v dom si m6ZeS lietat'. Ale aj tak si mdZeS robit'do chceS. Ja neverim.

* Bc. K. Addmknvd - V kr6tkosti vysvetlim, pretoZe zikonje velimi rozsiahly. Zikazky sa

delia na podlimitn6 a nadlimitn6. Pri kaldej zikazke sa musf postupovat' v sflade so

zitkonom, t. j. vLdy sa musi urobit' verejn6 obstar6vanie. Podfa pisomnej inform6cie
ZMOS, od 01.11.2015 sa vy5ka podlimitnej zitkazky upravuje na 5 000 eur. Do t. d. bola
r,"-f5ka zikazky do 1 000 eur. Teda obce mohli do vj5ky 1 000 eur nakupovat' bez



verejndho obstar6vania. V5etky zikazky nad 1 000 eur museli byt' obstarhvand cez EKS.
Podfa informiicie starostu obce a pfsomnej informdcie ZMOS, od 01 .11.2015 sa vy5ka
podlimitnej zikazky upravuje na 5 000 eur. Vzhlladom na to, Le obec nemala Liadnr
smemicu, podlla ktorej by postupovala, vznikla potreba takrito smernicu vypracovat'.
Uveden6 sri tam v5etky postupy.

+ S. Zajac - Postupy sri tak6, Ze ked'rozdelim nadlimitnri zftkazku na dve dasti, vznikne mi
podlimitn6. Potom to na 2 x vyfaktrirujem a m6Zem si robit' do chcem. T6to firma, do tu
robi, ako sa tu dostala? Kde to bolo vyvesen6?

* Bc. K. Addmkovd - Ako si m6Ze obec rozdelit zikazku nech6pem, ked'obec mohla mat'
zikazku len do vy5ky 1 000 ettr. Zikazka s vySSou hodnotou sa musela obstarrivat'bud' cez
Vestnik UVO alebo cez EKS. Ked' je to ztl<azka s vyS5ou hodnotou, obstar6vanie
zabezpeduje osoba, ktor6 je odborne sp6sobil6.

+ S. Zajac - Urdite to tak ide, lebo ja som si aspofl trocha o tom predital a moc neverfm. T6to
firma, do tu robf, ako sa tu dostala? Kde to bolo lyvesend? Kde bola srit'aZ na trito robotu?

* J. Pavlusik - P . poslanec mal by si mat' aspofi tollko element6rnej slu5nosti , Le ket rczprdva
Lena a kontrol6rka obce, nemal by si skakat' do redi.

* Starosta - Spolodnost', ktor6 realizuje projekt: "Dobudovanie centr6lnej zony a nov6ho
nilmestia v Obci Horny Vadidov " bola vysifaLend prostrednictvom elektronickej aukcie.
Ak by si tam bol prihkiseny, moZno by si to bol vyhral. Bolo tam prihl6senfch celkom 11

z6ujemcov. io sa tyka zverejnenia, postup bol dodrZanf a v5etky podklady o zverejneni sri
sridast'ou Ziadosti, ktoru predklad6me odboru SORO pre ROP ZSf llina. Viac nem6m do
k tomu dodat'.

* J. Halilskn - Prosim V6s, ja tu sedim po dlhom dase prvykrifi ato sa nedii podrivat'. Chceme
niedo urobit? Zaoberajme sa niedim, do je d6leZite atieL v prospech obce. M6me tu r6zne
Ziadosti a my tu rie5ime dodasnd skl6dky? Ved' je to normiilne, ked' sa buduje, Le aj taklto
situ6cia vznikne. My rieSime smemicu a 15 minrit sa zaober6me riplne inymi probl6mami.
My chceme, aby sa budovalo, ale ku v5etk6mu milme vyhrady. Rie5me vtedy, ak sa

dokondi projekt a zeminanebude odvezen6.

* Starosta - Predo Lesn6 spolodenstvo rozkradlo vyfr6zovany asfalt, kton-f bol umiestneny na
pozemku SSC na H6jniciach? Kde je vyvezeny?

* Irg. A. Bereifk - My chceme niedo urobit' pre obec a ked' som predloLilnhvrh, tak ste mi ho
neschvrllili.

* J. Pavlusift - Dnes m6me prerokovat'30 bodov a e5te m6me pridat'd'alSi?

* J. Halilska - Ako sa m6m k tomu vyjadrit', ked' ani poriadne neviem, kde to je.

* Starosta - Ale ved' my v podstate nevieme nid. Tak ako mdZeme rozhodnrit'. Teraz rie5me
smemicu. Mrl niekto zpritomnych n6why? PretoZe uZ nie sri Ziadne n6why a pripomienky,
d6vam hlasovat' o predloZenej Smernici (:. ll20l5 o verejnom obstar6vani v podmienkach
Obce Homf Vadidov upravujricej postup verejn6ho obstar6vatelia pri zadixani zikaziek.

Hlasovanie poslancov: 8 pritomnych poslancov. Za prijatie Smernice (,. ll20l5 o verejnom
obstariivani v podmienkach Obce Horny Vadidov hlasovali v5etci pritomni poslanci.

Zaz 5 (J. Hahiska, M. Kub65dikov6, M. Kubik, M. Majdin, J. Pavlusik)
Proti:0
Zdfr.al sa: 3 (Ing. A. Bere5ik, Mgr. Z. eiZovit,S. Zajac)



Bod i. 12 -Zmena sidla CVi Horny Vadiiov
* Starosta - Centrum volln6ho dasu Homy Vadidov 288 mti sfdlo v pristavbe k objektu byvalej

Skolskej jed6lne. Z d6vodu, i:e CYe mdzriaden6 elokovand pracovisko v budove ZS fforn!
Vadidov, priestory boli vyuZfvan6 na podnikatelskri dinnost'. Vlastnik budovy uvaiuje
i nad'alej tieto priestory prenajf mat tapodnikateliskri dinnost.
Ztiatovatef nadstavbou a fpravou priestorov v budove Zilkladnej Skoly, Horny Vadidov
277 vfivoril podmienky na prest'ahovanie Centra volln6ho dasu. V novych priestoroch bude
maf centrum vyhovujrice podmienky. Na zaklade n6jomnej zmluvy prenajimatet, t. j. ZS
Horny Vadidov, prenechal n6jomcovi, t. j. CVC Horn;f Vadidov do uZivania: I kabinet, 3
udebne a 2 udebne urden6 na pohybovd aktivity. Z ekonomick6ho hlladiska prest'ahovanim
centra do budovy zakladnej Skoly ddjde k efektivnemu vyuZitiu vollnych priestorov
zikladnej Skoly a k rispordm finandnych prostriedkov, spojenych s n6kladmi na
prev6dzkovanie obj ektu.

Diskusia k tomuto bodu rokovania nebola a preto dal starosta obce o znene sidla hlasovat'.

Hlasovanie poslancov: 8 pritomnfch poslancov. Zazmenu sfdla CVi Horny Vadidov 288 na
CVC Horny Vadidov 277 hlasovali v5etci pritomni poslanci.

Zaz 8 (Ing. A. BereSfk, Mgr. Z. eiLovit,J. Hahiska, M. Kubri5dikovii, M. Kubik, M. Majdfn, J.
Pavlusfk, S. Zajac)
Proti: 0
ZdrLalsaz 0

Bod i. 13 - i'iadost' o zru5enie ilenstva v Komisii stavebnej, rflzemn6ho plinu, Zivotn6ho
prostredia, lesn6ho hospodirstva a ochrany verejn6ho poriadku OZ Horny Vadiiov - p.
Miroslav Kubft

* Starosta - Listom zo dira I1.09.2015 dorudil svoju Ziadost o zru5enie dlenstva poslanec OZ
p. M. Kubik, ktorf bol Uznesenfm (,. I0ll2l20l4 zo dria 10.12.2014 zvoleny za dlena v
v Komisii stavebnej, rizemn6ho pliinu, Zivotndho prostredia, lesn6ho hospodarstva
a ochrany verejn6ho poriadku. PretoZe p. poslanec nem6 zlujem v komisii pracovat',
komisia je t. d. dvojdlenn6. Preto sa pytiirn, kto chce v komisii pracovat', prfp. niekoho
m6Zete navrhnft'.

n Ing. A. Bereiik - Ja som nepodul d6vod.
* M. Kub{k - To sri dlhorodn6 probl6my, nebudem o nich hovorit'.
* Starosta - D6vod nemusi byt' uvedeny. P. poslanec, chcem poLiadaf o predloZenie

pisomnych stanovfsk k zaslanfm Ziadostiam. Zatial bolo doruden6 pisomne len I
stanovisko, ostatn6 stanoviskii boli ristne.

* Irg.A. Berefik - PretoZe komisia mdmat 3 dlenov ateraz sme len dvaja, chcem, aby sa
doplnila o d'alSieho dlena. Je t'aZko rozhodovat'sa, ked' sme len dvaja.

* Starosta - P. predseda povedal si to spr6vne, ale neviem, ako m6m v danej situricii
reagovat'. Ked'Ze nikto nemri ziujem v komisii pracovat', starosta obce nebude mat'poradny
orgrln do doby, kym nebude komisia doplnen6 o d'alsieho dlena.

* S. Zajac - Na ustanovujricom zasadnuti bol do komisie navrhnuty J. Hahiska, ktorf je
dlenom v kulturnej komisii. Tak ho navrhnime do stavebnej komisie.

* J. Pavlusik - Ja som proti, J. Hahiska bude i nad'alej dlenom v kultrimej komisii.
* M. Kubdiiikovd - Chcem sa spytat'p. kontrol6rky, di musi byt' zriadenhtiito komisia?



* Bc. K. Addmkovd - Komisia m6Le ako poradnf orgiin pracovat'aj ako dvojdlenn6. Komisia
nemusi byt', ale ked' ste si ju zvolili, mala by pracovat'. Probl6m vznikd ale pri hlasovani,
ked'Ze je dvojdlennil.Yy si m6Zete urdit' alebo oslovit' niekoho, kto by v komisii pracoval.
Nemusf to byt'poslanec, m6Ze to byf obdan. Iba predseda komisie musi byt'poslanec OZ.

* J. Pavlusik - Zmena sa musi schvafovaf na zastupitellstve.

* Ing. A. Bereifk - Ak nebude komisia funkdn6, bude rozhodovat'starosta obce.

* Starosta - Ja navrhuj em, Le ak sa do budfceho zastupitellstva nedoplni komisia o tretieho
dlena, navrhnem, aby dlenovia tejto komisie boli pridleni k inej komisii a stavebnii komisia
bude zru5en6. Zo zhkona nie je povinnri, tak ju m6Zeme aj v priebehu volebndho obdobia
zruSit'. Tak, ako som uZ opakovane vysvetlloval atie? i pani kontrol6rka obce, komisia je
iba poradnf org6n a vo veciach nerozhoduje.

Ziadost o zruSenie dlenstva v Komisii stavebnej, rizemn6ho p16nu, Zivotn6ho prostredia,
lesn6ho hospodiirstva a ochrany verejn6ho poriadku vzali poslanci na vedomie.

Bod i. 14 - Liadost'o zvy5enie prispevku na iiastoinrl rfihradu vydavkov materskej Skoly

* Starosta - Starosta obce na n6vrh riaditeliky MS predloZil poslancom Ziadost' o zvy5enie
prispevku na diastodnri rihradu vydavkov materskej Skoly. I napriek tomu, Ze obec upravila
rozpodet o 2 000 eur na mzdov6 nrlklady nepedagogickfch zamestnancov a na n6kup
OOPP, po rykonani analyzy a ndsledne i prieskumu v ostatnych MS v okrese Kysuck6
Nove Mesto, riaditel'ka navrhuje nlriit prispevok na diastodnri rihradu za pobyt dietata
v Skolskom roku 2015/2016 z doterajSej sumy 7 eur na l0 eur s ridinnost'ou od 01.10.2015.
PretoZe Ziadosf p. riaditeliky ste mali k dispozicii, poprosim Vris o n6vrhy.

Diskusia k tomuto bodu rokovania nebola a preto dal starosta obce o Dodatku d. 6 k
V5eobecn6mu zfx'azndmu nariadeniu d. 212008 o urdenf vySky prispevku na diastodnri rihradu
n6kladov v Skol6ch a Skolskych zariadeniach v zriad'ovatefskej p6sobnosti Obce Horny
Vadidov hlasovat'.

Hlasovanie poslancov: 8 prftomnych poslancov. Za prijatie Dodatku d. 6 k V5eobecn6mu
zhvdznemu nariadeniu t,. 212008 o urdeni vf5ky prispevku na diastodnri rihradu nrlkladov
v 5ko16ch a Skolskfch zariadeniach v zriad'ovateliskej p6sobnosti Obce Homf Vadidov
hlasovali v5etci prftomni poslanci.

Zaz 8 (Ing. A. Bere5fk, Mgr. Z. eilovit, J. Hahiska, M. Kubri5dikovS, M. Kubik, M. Majdfn,
J. Pavlusfk,S.Zajac)
Proti: 0

Zdfialsa:0

Bod i. 15 - Problematika Sirenia a uZivania drog na fzemi Obce Horny Vadiiov -
informicia starostu obce

* Starosta - Je to vellmi citlivS t6ma. Ja som konal na zitklade telefonick6ho podnetu a preto
som to zaradil aj na rokovanie. Chcem informovat', Le i v na5ej obci sme zaznarnenali
probl6m uZivaria drog a niivykovych Litok u dospievajricich mladych I'udi.
Mladi lludia tvoria ciellovu skupinu, ktorej musi byt venovan:i zvli$tna pozornost' v
srivislosti s primilrnou prevenciou. Mladi lludia vo veku od 13 do 20 rokov sri vellmi
rizikovi. Drogy sri v5ade okolo n6s, stali sa sridast'ou n65ho Livota. D6vodov uZfvania drog
je niekoliko. Naprfklad snaha uniknrit'pred probl6mami v rodine, Skole a celej spolodnosti.
I-udia takto komplikujf Zivot sebe a aj svojmu blfzkemu okoliu. Zmeny, ku ktorym doSlo v



na5ej spolodnosti za poslednych 20 rokov, priniesli popri pozitfvnych ninoroch a Lelanych
trendoch do Zivota spolodnosti aj javy neZiadirce, ktor6 sa Lial tykajfn6s v5etkych, i ked' sa
tomu mnohi br6nime. Medzi tieto neZelan6 ,,v;rmoZenosti" demokracie a liudskej slobody,
patri aj problematika Sfrenia drog a drogovej z6vislosti. Mnohi z nhs si myslia, Ze
problematika drog sa ich netyka. Ti z nhs, do sa stotoZnujri s tlimto nhzorom sf na vellkom
omyle. MoZno si aj v duchu myslia, do n6s je do probl6mov inych, ved' miime dost' svojich
vlastnych probl6mov. Vel'a rodidov sa o svoje deti dostatodne nestar6. Sri priliS
zaneprindnenf svojou pr6cou avelakdt rie5ia probl6m infch. Prestafime sa nah6riat', riesit'
probl6my inych lludi a skrisme venovat'viac dasu a pozornosti svojej rodine a det'om, ved'
sri naSa budricnost'. V tejto oblasti rizko spolupracujeme aj s Policiou.

* J. Pavlusik - Y dase, ked' boli v Kysuckom Novom Meste Jakubsk6 hody, zazvonil mi
telefon. Pani si pytala dislo telef6nu na jednu osobu. Zistila, Ze domov pri5iel jej malolety
vnuk, ktoni javil znimky poLivaria n5vykovych l6tok, bol sfetovany. Informoval som ju,
ako m6 postupovat'. Sri dve moZnosti ako sa d6 tento probldm riesit'. Je moZnost' podat'
anonymny podnet na policiu, prfp. ozn{nit starostovi obce. M6Zem povedat', Le iako
pedag6g sa stret6vam s mladymi llud'mi, rozpr|vam sa s nimi afakt, Le aj u n6s v obci je
tento probl6m a ned6 sa situiiciou sa nezaoberat'.

Inform6ciu o problematike Sfrenia aulivaria drog na uzemi Obce Horny Vadidov vzali
poslanci na vedomie.

Bod i. 16 - i,iadost' o opiitovn6 prejednanie Ziadosti o odkrlpenie iasti pozemku 8.274
o vymere 35 m2 - Antr6nia Dadajovrl a Ing. Pavol Duriiek

* Starosta - Dila 14.09.2015 bola Obci Horny Vadidov doruden6 Ziadost' o optitovn6
prejednanie odkripenia dasti pozemku d. 274 o r,"-ymere 35 m2. Liadost p. Ant6nie
Dadajovej, bltom Skidkovidova 1206155, Kysuck6 Nov6 Mesto a p. Ing. Pavla Duridka,
bytom Horny Vadidov 3T,ktoripoLiadali Obec Hornyi Vadidov o odkripenie dasti pozemku
vo vlastnictve obce, parc. d. KNC 274 o vymere 35 m", v k. ri. Prostredny Vadidov bola
prerokovanii na zasadnutf poslancov dira25.06.2015. Po jej prerokovani bola uznesenim d.

3312015 Ziadost' zanietnutil. Z d6vodu, Le Liadatelia sa domnievajri, Ze bolo rozhodnut6
neobjektivne, Ziadost' dorudili obci opakovane. Vzhlladom k tomu, Le je tu prftomnri i
Ziadatelkap. A. Dadajovii, poprosim ju o bliZ5ie rysvetlenie.

O 17,55 hod. sa na rokovanie dostavila poslanlqtfia p. Mgr. E. Palicovd.

* P. Dadaj - So stanoviskom stavebnej komisie nesrihlasime z d6vodu, Ze poskytnut6
inform6cie na zastupitellstve sa nezakladajri na pravde. Nie je pravda, Ze plynov6 skrinka,
ktoru mri p. M. Vr6be1, je zriaden6 na pozemku, ktor6ho dast' miime zhujem odkripit'.
Plynov6 skrinka sa nachddza na pozemku parc. d. KNC 17, vlastnikmi ktor6ho sri p. J.

Vr6bel a p. M. Vrribel. TaktieZ nie je pravda, ie p. M. Vr6bel vyuLiva dotknutri parcelu ako
prfstupovri cestu k svojmu rodinn6mu domu po pozemku parc. d. KNC 16 a KNC 17. Teda
prfpadnym odpredajom dasti pozemku ().274 ned6jde kzabrinenru vstupu na pozemok p.
M. Vr6bla.

Svoju Ziadost' zd6vodiujeme i skutodnost'ou, Le thto dast' pozemku vyuZfvame niekollko
rokov ako dvor a vstupnri komunikriciu k n65mu pozemku. PretoZe dotknutri dast uLivali vi,
i na5i pr6vni predchodcovia, miime zitujem zosriladit'faktichi stav so stavom pr6vnym.

Plitame sa dlenov stavebnej komisie, predo sme neboli prizvani na konanie?



*Stavebnd komisia - S. Zajac - Ja som sa tam bol pozriet'. Vy m6te neopr6vnene oploteny
pozemok. P. M. Vr6bel mdteraz vstup cezpozemok svojho otca. A teraz o do sa jednri.

* A. Dadajovd - Toto V6m musime vysvetlit', pretoZe to nie je pravda. Tam nie je plynov6
skrinka p. M. Yr6bla, ale susedovrl p. Ing. P. Duridka. My nechceme nid in6, len dast'
prijazdovej cesty, ktorri shiZi len pre n6s. P. Vrribel nie je n65 sused.

* S. Zajac - Ztoho bude veliky spor. My sme ziskali inform6cie od p. J. Vr6bla ana ziklade
toho sme rozhodli. Predo by nemal p. Vr6bel k tomu niedo povedat', ved' je sused.

* S. Zajac - My sme si to i5li iba pofotit' a priSiel tam p. J. Vrribel a p. M. Vr6be1. My sme si
vypoduli ichninor anazfklade toho sme predloZili inform6ciu poslancom na zasadnuti dria
2s.06.2015.

* Ing. A. Berei{k - Ked' sa odpred6 pozemok, zamedzi sa vstup na pozemok.

* A. Dadajovd - To nie je pravda, uZ sme V5m to vysvetlili.
* Stsrosta - Ked'Ze Liadatelia bliZ5ie ozrejmili svoju Ziadost'poslancom,teraz sa kZiadosti

r,yjadrfm v kr6tkosti ja. Yztahy a pomery vellmi dobre pozninn a jatam nepotrebujem ist'.
Obec v danej lokalite na pozemku nem6 zfiujem nid budovat',pretole t6to dast'pozemku je
pre obec nevyuZitelina.Yzhhy sri tam vdine naru5en6. ei sa odpredajom pozemku situ6cia
zlepl| to v tejto chvili nedok6Zem povedat'. Chcem upozomif, Ze o predaji majetku z
d6vodu hodn6ho osobitn6ho zretela je potrebn6 rozhodnutie obecn6ho zastupitelistva prijat6
trojpiitinovou viid5inou v5etkych poslancov. Ak m6 niekto n6vrhy k predloZenej Ziadosti,
m6Le sa vyjadrit'.

* J. Pavlusik - Chcem sa opytat', predo ste ner,yzvali Ziadatelov, ked' ste i51i rieSit'. Ziadosf
podala p. A. Dadaj ov6ap. Ing. J. Duridek. Najsk6r ste mali oslovit' Ziadatelov.

* S. Zajac - My sme si to i51i iba pofotit' azistit. My sme nemali liadny telefonicky kontakt.

* J. Pavlusik-Yy ste n6m nedali dobrri inform6ciu.

* A. Dadajovd - Keby sme br6nili vstup na pozemok, opakovanri Ziadost' by sme

nepredkladali.

* P. Dadaj - Trito Ziadost' sme podali opakovane, pretoLe sme povaZovali za potrebn6 V6m
to rysvetlit atiel. preto, Le poslanci hlasovali na ziklade inform6cie dlenov stavebnej
komisie.

* S. Zajac - ESte razYitm hovorim, ja nem6m dasu na rczdivarie. Jana to zabijam svoj
vollny das, tak to vyrie5te Vy.

* J. Pavlusik - Toto tu neplet', to nikoho nezaujima. Bol si zvoleny za poslanca, tak musfS aj
pracovat'.

* Starosta - Chcem upozornit', Le rozhovory, ktor6 boli v tizkom kruhu medzi Ziadatelmi
a poslancami, nebolo moLnd zaznamenat, pretole diskusia bola rozsiahla a neriaden|, tak
urdite uzndte, Le v zhpisnici to nebude zaznamenarr6. Boli vznesen6 otlzky ana zitrdade
toho, Ze ste si to vysvetlili, prosim dlenov stavebnej komisie o ich stanovisko.

* S. Zajac - Ja chcem len tollko povedat', Ze keby tam aj 3. dlen, bol by podul, do nilm
povedal p. Vr6be1. Ateraz do my? My sme to tak posridili.

* M. Kub[k - Pr6ve k tejto Ziadosti ste ma nevolali.

* Ing. A. Bereifk - Tak sa tam mdZeme ist' pozrief opakovane v zloLeni: starosta, stavebn6
komisia aLiadatelia. A ak nebudri nilmietky, v sirlade s osobitnym zretellom sa m6Ze potom
pozemok odpredaf.

* M. Kubasiikovd - A do ak na budrice rokovanie pride p. Duridek?



* Starosta - To v6bec nevadi, m61e prist' aj p. Vrribel. Kaldy sa m6Ze doZadovat' svojich
prix. Ozn{rtenie o zlmere predaja bude v srilade s platnfmi predpismi na dobu 15 dni
z d6vodu hodn6ho osobitn6ho zretela pred schvallovanim prevodu obecnym
zastupitelistvom zverejnen6 na striffie a riradnej tabuli obce na mieste dostupnom pre
verejnost'. KetLe k prerokov6vanej Ziadosti neboli Liadne otilzky a niivrhy, d6vam hlasovat'
o zru5enf uznesenia d.3312015 zo dia25.06.20I5.

Hlasovanie poslancov: 9 pritomnych poslancov. Za zruSenie uznesenia (,.3312015 zo dira
25.06.2015, ktorym bola zarrietnut| Liadost' p. Ant6nie Dadajovej, bytom Skidkovidova
1206155, Kysuck6 Nov6 Mesto a Ing. Pavla Duridka, byom Homy Vadidov 37 o o^dkripenie
dasti pozemku parc. d. KNC 274 - zastavan6 plochy a nridvoria, o vymere 35 m', v k. f.
Prostredny Vadidov hlasovali v5etci pritomnf poslanci.

Zaz 9 (Ing. A. Bere5ik, J. Hahiska, Mgr. Z. Cilovit, M. Kub65dikov6, M. Kubik, M. Majdfn,
Mgr. E. Palicov6, J. Pavlusfk,S. Zajac)
Proti:0
ZdrLalsa;0

* Starosta - Teraz dilvam hlasovat' o zfumere o{predaja dasti pozemku parc. d. KNC 274 -
zastavan1, plochy a n6dvoria, o vymere 35 m", v k. ri. Prostrednf Vadidov Ziadatelov p.
Ant6nie Dadajovej, bytom Sl6dkovidova 1206155, Kysuck6 Nov6 Mesto a Ing. Pavla
Duridka, byom Horny Vadidov 37.

Hlasovanie poslancov: 9 prftomnych poslancov. Za zfumer odpredaja dasti pozemku parc. d.

KNC 274 - zastavarr6 plochy a niidvoria, o v'j'mere 35 m', v k. ri. Prostredny Vadidov
Liadatelov p. Ant6nie Dadajovej, byom Sl6dkovidova 1206155, Kysuck6 Nov6 Mesto a.Ing.
Pavla Duridka, byom Horny Vadidov 37 hlasovali vSetci pritomnf poslanci.

Zaz 8 (J. Hahiska, Mgr. Z. eiLovit, M. Kubri5dikov6, M. Kubik, M. Majdfn,
Mgr. E. Palicov6, J. Pavlusik,S. Zajac)
Proti: 0

Zdfial sa: 1 (Ing. A. Bere5ik)

Bod i. t7 - /,iadosf o prejednanie st'aZnosti na Lesn6 spoloienstvo a jeho predsedu - p.
Vladimir Durika

* Starosta - P. V. burika listom zo dira02.09.2015 dorudil Obci Homf Vadidov Ziadost'
o prejednanie st'aZnosti na Lesn6 spolodenstvo ajeho predsedu apoLiadal poslancov OZ
ojej prejednanie na najbliZ5om rokovani OZ. Vdanej veci konala i obec, pretoZe Lesn6
spolodenstvo za(alo taibu dreva v lokalite za Kr6llovcom a bez srihlasu obce si zriadilo na
pozemku vjej vlastnictve skl6dku dreva. Vo svojom pfsomnom stanovisku zo dria
04.11.2014 obec upozoriuje Lesn6 spolodenstve o potrebe vykonania riprav komunikilcie.
Lesn6 spolodenstvo vo svojom pisomnom oznhmeni zo dira 15.10.2014 uvhdza, Le vykonf
v5etky opatrenia na fpravu cesty ajej odvodnenie, ktor6 podfa vyjadrenia predsedu LS
v oznilmeni, citujem: "V budfcnosti chceme danf risek odvodnit'. Odvodnenie uvitali aj
susedni obyvatelia Obce Horny Vadidov pri na5ej vzilomnej komunik6cii". Vo veci
rieSenia odvozu drevnej hmoty z lesnych pozemkov po pozemkoch vo vlastnfctve obce sa
za udasti z6stupcov Lesn6ho a pozemkov6ho odboru Okresn6ho uradu Zilina, Statut6rneho
zilstupcu a dlena dozornej rady LS Horny Vadidov a splnomocnen6ho ziistupcu obce
uskutodnilo dia 10.1 1.2014 konanie s miestnym Setrenim. Na tomto konani boli dojednan6



opatrenia, ktor6 vyplynuli pre Lesn6 spolodenstvo Hornf Vadidov. PretoZe na zasadnuti
poslancov bol prftomnf i iiadatel, ktory sa zridastioval i jednotliqfch konani, starosta ho
vyzval o ozrejmenie Ziadosti.

* V. burika - Na jeseil v r.2014 Lesn6 spolodenstvo t'aillo v lokalite pod Krrlliovcom drevo.
V danej lokalite v bezprostrednej blizkosti miim postaveny rodinny dom. Odvoz dreva zo
skl6dky, ktor6 bola zriadend na pozemku obce sa realizoval po pristupovej komunikrlcii
d. KNC 269511 vedricej k mdjmu rodinn6mu domu. Na z6klade konania s miestnym
Setrenim vyplynuli pre Lesn6 spolodenstvo Horny Vadidov povinnosti tlikajrice sa ripravy
ter6nu atieiupravy miestnej komunikdcie po odvoze dreva, t. j. komunik6ciu dat'do stavu
ako pred odvozom dreva. V danej lokalite vydistit' i odrriZku zabudovanri v koryte drobn6ho
vodn6ho toku. T6to iprava mala byt' vykonan6 po odvoze dreva. Skl6dkovanie a odvoz
dreva bolo zo strany obce povolen6 na obdobie od 10.11.2014 do 15.12.2014. PretoZe od
odvozu dreva uplynul skoro jeden rok aripravy boli vykonand len diastkovo, tak sa LiadaI
predsedu LS aPS Horny Vadidov azinoveir poslancap. Ing.A. Beresfka on6pravu. Vo
svoj om liste zo dna 23 .09 .20 I 5 mi oznitmil, Ze r,yroben y Lt ab si m6Zem obzrief a odfotit'
pri budove LS, kde je umiestneny asi 2 mesiace. Myslim si, Ze toto nie je spriivny pristup,
ptetole na fpravu miestnej komunik6cie som ija av5etci vlastnici pozemkov vdanej
lokalite finandne prispeli. Preto sa este raz pytam, kedy bude vykonanil fprava cesty
a zrealizovan6 i ostatnd opatrenia.

* Ir8. A. Bereiik - iast' st'aZnosti je pravda, dast' sa nezakladhna pravde. Cestu sme dali do
p6vodn6ho stavu po odvoze dreva. Rriru sme dali o 100 m dalej a p. Midunda niim povedal,
Ze si ju m6Zeme zobrat. Zfaa ie vyrobenf a chceme ho tam osadif s tym, Le ni svojom
pozemku si vybudujeme skl6dku a dast'obecn6ho pozemku chceme vyuZit' na othtarie ilut.
Lesn6 spolodenstvo, Pozemkov6 spolodenstvo Horny Vadidov koncom roka2014 vyviezlo
zlokality pod Kr6lovcom drevnri hmotu a po odvoze dalo cestu vo vlastnictve obce do
p6vodn6ho stavu. LS pl6nuje oprau; viacerych ciest a opravu riseku pod Krrll.'ovcom
vykonat' spolu. Na opravu potrebuje srihlas obce a SPP. PretoZe pristupov6 komunikbcia
pozemok parc. d. KNC 269511 je vo vlastnictve obce, komunik6ciu o oprave cesty budeme
viest' s Obcou Horny Vadidov. Chceli sme opravit' aj in6 cesty, chceme poaiadaf
o vyuZivanie verejndho priestranstva aj na inom mieste.

* Starosta - Chcem sa opfat', kedy sa probl6m osadenia Llabuodstr6ni?
* V. Durika - Toto nie je jediny probl6m. PretoZe pri riprave cesty bolo pouLite drobn6

kamenivo, podas bfrky do5lo k jeho splaveniu do jarku a upchalo i kan6l a voda pretekl ai
na cestu III. triedy.

* Starosta - Opakovane sa pytam, kedy Lesn6 spolodenstvo odstriini vzniknut6 nedostatky?
* Ing. A. BereY[k - Chceme to stihnrit' do konca r. 2015. Ak sa to bude rcalizovat pri viid5ej

zftkazke, m6Le to byt' do konca okt6bra 2015. Ak nie, musime zistovat, kto nrim to
odstrrini.

* V. Durika - Na osadenre ilabupotrebuje5 nejakd Speci6lne stroje?

* Ing. A. Berefik- To nie, ale potrebujem vy.jadrenie SPP.

* Starosta - K Ziadosti p. V. Duriku ukondujem diskusiu. Upozoriujem, Le ak sa nedodrZia
dohodnut6 podmienky, budeme tento probl6m d'alej rie5it'a situticiu budeme sledovat'.

Ziadost o prejednanie st'aZnosti na Lesn6 spolodenstvo a jeho predsedu p. Vladimfra Duriku
vzali poslanci na vedomie.



Bod i. 18 - i'iadost' o predlienie nfjmu nebytovych priestorov v objekte i. 160 - LSaPS
Horny Vadiiov

* Starosta - Dia 03.07.2015 bola Obci Horny Vadidov dorudenri Liadost o prediZenie nrijmu
nebytovych priestorov v objekte d. 160, ktor6 v sridasnosti m6 v pren6jme Lesn6
spolodenstvo, Pozemkov6 spolodenstvo Horny Vadidov. N6jom nebyovych priestorov bol
na rokovanf poslancov pre Lesn6 spolodenstvo Horny Vadidov prerokovany a schviileny do
30.06.2015. Na z6klade ristnej informdcie predsedu lesn6ho spolodenstva bol na zasadnuti
poslancov predileny do 30.09.2015. Zd6vodu, Ze Lesnd spolodenstvo opiitovne poZiadalo
o predlZenie n6jmu do 31 .12.2015, poprosim predsedu LS o bliZ5iu informrlciu.

* Ing. A Bereiik - PretoZe sme dostali dotdciu za ujmu pri hospod ireni za Ladonhoru a do
konca r 2015 chceme vyplicat' podielnikom podiely, usridili sme, Ze ketle obdania sri
zvyknuti, Ze to robfme v tychto priestoroch, rozhodli sme sa, Le poLiadame o prediZenie
n6jmu. Bude sa vyplircat cca 5 eur za jedenpodiel. Pltinujeme vyplilcaf na prelome mesiaca
okt6bra a zadiatkom novembra 20 I 5 .

Hlasovanie poslancov: 9 pritomnfch poslancov. Za schv6lenie Liadosti oprediZenie nrijmu
nebytov'.ich priestorov pre Lesn6 spolodenstvo, Pozemkovd spolodenstvo v objekte obce do
3 I .12.20 | 5 hlasovali v5etci pritomni po slanci.

Zaz 9 (Ing. A. Bere5fk, Mgr. Z. eiLovir, J. Hahiska, M. Kub65dikov6, M. Kubfk, M. Majdin,
Mgr. E. Palicovri, J. Pavlusik,S. Zajac)
Proti:0
Zdfial sa 0

Bod i. t9 - Lialosf pripojenie k obecn6mu vodovodu - p. Miroslav urbanik

* Starosta - Dria 31.08.2015 bola Obci Horny Vadidov doruden6 Ziadost', tykajric'a sa
pripojenia k obecndmu vodovodu k rodinn6ho domu p. M. Urbanika, byom Horny
Vadidov 568. Ziadatelia mali do t. d. rodinny dom napojeny na gravitadny vodovod.
Pravdepodobne dlhotrvajrice sucho sp6sobilo, Le z vodndho zdroja nie je moy'nd
zabezpelovat' ziisobovanie pitnou vodou. O podmienkach a postupe pri budovani pripojky
z vodovodu v Galierovciach k rodinn6mu.domu, budri Ziadatelia pfsomne upovedomeni.

* Starosta - Ked'Ze nikto z pritomnych nemii k predloZenej Ziadosti nitvrhy, dilvam hlasovat'.

Hlasovanie poslancov: 9 pritomnych poslancov. Za schv6lenie Ziadosti o pripojenie
k obecn6mu vodovodu Galierovce hlasovali v5etci pritomni poslanci.

za: 9 (Ing. A. Bere5ik, Mgr. z. CiLovS, J. Hahiska, M. Kubrisdikov6, M. Kubik, M. Majdfn,
Mgr. E. Palicov6, J. Pavlusik,S.Zajac)
Proti: 0
ZdrLalsa:0

Bod i. 20 -Liadosf pripojenie k obecn6mu vodovodu - p. ondrej romasiin

* Starosta - Dfla 30.07.2015 bola Obci Horny Vadidov dorudenri Ziadost', tykajrica sa
pripojenia kobecn6mu vodovodu kpozemku parc. d. 741017, Liadatela p. O. TomaSdina,
bytom Sl6dkovidova 1208143, Kysuck6 Nov6 Mesto. Opodmienkach apostupe pri
budovani prfpojky z vodovodu Ko5ariskrl k novostavbe rodinn6ho domu, bude Ziadatell
pisomne upovedomeny. Je to v dasti obce Dlh6.

* J. Halilska - Tie podmienky ostali zachovand tak, ako sme ich schvrilili?



* Starosta - Ziadatelia musia zaplatit pripojovaci poplatok aprfuce srivisiace s budovanim
pripojky a napojenim na vodovod, vr6tane montSle vodomeru, musf vykonat' odbome
sp6sobil6 osoba. V5etky prdce hradi iiadatell. PretoZe k predloZenej Ziadosti nie sri Liadne
pripomienky, dhv am hlasovat'.

Hlasovanie poslancov: 9 prftomnfch poslancov. Za schv6lenie Ziadosti o pripojenie
k obecn6mu vodovodu Kosarisk6 hlasovali vsetci prftomnf poslanci.

Zaz 9 (Ing. A. Bere5fk, Mgr.Z.eiLov6, J. Hahiska, M. Kubrl5dikov6, M. Kubik, M. Majdin,
Mgr. E. Palicovii, J. Pavlusik, S. Zajac)
Proti:0
Zdfial sa: 0

Bod i. 2l Liadosf o vysporiadanie vlastnickych auLivatel,skych prriv na
novovzniknut6 parcely - p. Alena Svecov6, p. Katarina Kocfrovrl, p. peter Kocrlr

x Starosta - Listom zo dira 24.06.2015 bola Obci Horny Vadidov doruden6 Ziadosf
o vysporiadanie vlastnickych a uZivatelskych parcely iiadatelov p.
A. Svecovej, p.K.Kocurovej a p.p.Kocrira. ov6,ap. p. Svec, ktoii

priloZili i splnomocnenie spoluvlastnikov. Ide o pozemok parc.
7, 1910168 a 1970169 o 851 m2 vk. ri. Horny Vadidov. Na
e chcem uviest', Le uL volebnom obdobi som rie5ii vysporiadanie

pozemkov, na ktorych sri vybudovan6 obecn6 objekty. Pri zdpise pozemku a budovy MS naLV som zistil, Le tasf pozemku, na ktorej je vybudovan| Lumpa a detsk6 ihrisk6, nie je
vysporiadanS' a pozemok je uZ i oploteny. PretoZe neboli usporladand vlastnicke vztahy,
nebolo molnd trito dast'pozemku vyrie5it' ato izd6vodu tr.rrilud.t pozemkov. V uvedenej
veci som po ukondeni dedidskdho konania opakovane jednal uZ i ro spoluvlastnfdkou
pozemku p. Kocurovou. Sme si vedomf, Le uiivame pozemok, ktoni je vlastnfctvom
Liadatefov. Tento stav treba vysporiadat'. Aako, to je teraz na sp6sobe komunik6cie so
Liadatelmi. Dia 18.09.2015 bola dorudenii ponuka Ziadatellov, v ktorej navrhujri dany stav

zemok rovnakej hodnoty alebo rovnakfch
20 etx zam2. iiadost siriZi predov5etklfm

li Liadatelia. Pretole ch6pem ich poZiadavku
a chcem, aby sme dany stav riesili, poprosim i o stanovisko pritomny.h Ziudut.fou.

* P. Svec - Ja by som navrhoval, Ze ak m6 obec moZnost' vymeny pozemku, pozemok
zamenit a to predov5etkym z ddvodu, ie v pripade odkripenia, by sa jednalo o dost' vysokri
finandnri diastku.

* Mgr. Z. CiZovd- V obci je cena 20 eur?

* Starosta - ZhIeii na dohode, niekedy je cena aj 25 ern a aj menej. M6m k dispozfcii aj list
vlastnfctva obce. Sri tu uveden6 lesn6 pozemky, cesty u pod. a to je pre Ziadatefov
nezaujimave. Ziadost bola zaslan6 aj dlenom stavebnej t<tmisie a preto ru pytu-, di ste to
boli pozriet'.

* Irg. A. Bereiik-Neboli sme tam.
* Starosta - Pozemok, ktory je predmetom Ziadosti a v sridasnosti ho vyuZiva MS, je asi

2 -3 m od p6dorysu budovy MS smerom k pozemku Liadatetov po celejiitt.. pytarrrsa, di
by sme nezvolili formou n6jmu? Neviem, di je to vhodnri forma. MoZno, Ze je lep5ie
pozemok kfpit' a formou spl6tkov6ho kalendrira zaplatit ako platit' nrijom. pri vyspori adani



pozemku, na ktorom je vybudovand ihrisko, sme zaplatili vlastnikom p. GaZovi a p.
Kuba5dfkovi a tomu aL 2 x.

x M. Kubik - Pri p. Kubasdikovi aL3 x,pretoze sazapratilo aj jeho otcovi.
* Starosta - Je potrebnl, aby sme situ6ciu rie5ili. Neviem, di chcete, aby som je v danej veci

konal, alebo navrhujete nejakf inf sp6sob?

* J' Halilsfra - Neviem si predstavit, kde by sme mali prihodnri lokalitu, aby sme mohli
urobit' zlmenu pozemku. Samozrejme okrem pozemku na KoSariskrich pri pohostinstve.
Takie hradajte niekde inde. To nepripad6 do rivahy z objektivnych pridin.

x Starosta - My hlad6me 20 000 eur na dofinancovanie projektu a na vysporiadanie tohoto
pozemku by sme potrebovalitieL cca 18 000 eur.

x J. Halilska - Nawhujem, aby sme splnomocnili starostu, aby v danej veci rokoval so
iiadatelmi.

* Starosta - Ak by nastala takifio situ6cia, som ochotny rokovat' a na d'alsom zasadnuti
poslancov Vds budem o vysledku informovat'. A to predov5etkym z d6vodu, aby sme mohli
situ6ciu vyrie5it' tak, aby sa nenaru5ili vdahy medzi obcou a Liadatelmi. Zpohladun6jmu
si mysljm, Ze to nie je vhodn6 forma, pretoLe vlastnictvo nikdy nedosiahneme a budeme
platit'. Ziadatelia, do je pochopitel'n6, *eit. nebudri akceptovat' .ra;o- za symbolickf cenu.
A preto nawhujem, aby sme neust6le hl'adali moZnosti a rokovali so Ziadatellmi s tfm. Ze
im budeme predkladat' nrivrhy.

* Mgr. E. Palicovd - Ja by som sa chcela spytat', Ze ked' ste d6vali trito Ziadost', di ste mali len
tieto dve alternativy , teda odpredaj a zmenu? MoZno, Le by bola d'alSia moZnost' a to nejak6
kombin6cia. Urdite to chce, aby sme o tom opakovane rokovali.

* P' Svec - My sme dali len ponuku a ako hovoril p. starosta, nevieme, di niijom je ten
najvhodnejSf sp6sob.

* M. Kubfk -Navrhujem, nech sakaLdi, vyjadri s6,mza seba, alebo splnomocnime starostu,
pretoZe na jednom rokovani nem6Zeme rozhodnrit'.

* Starosta - Ak nem6te k Ziadosti in6 n6vrhy, d6vam hlasovat' o tom, Ze splnomocf,ujete
vo veci vysporiadania pozemku. Budem v teito veci konat,
cny pozemok, ktory by-spirial aj podmienky Ziadatefov. Ak

budemeotomnazasadnutr,"kl:,T,T3I#;H3:'0ffi :H"##ux?*l;t1ilJ"ol?#
isf i o pozemok o menSej qfmere, ale bude to pozemok v dobrej lokalite, resp. o pozemok
s viid5ou vj'rnerou, bude treba dohodnrit'prip. doplatenie a pod.

Hlasovanie poslancov: 9 prftomn;fch poslancov. Za poverenie starostu na rokovani so
liadatetmi vo veci vysporiadania pozemku hlasovali v5etci pritomnf poslanci.

za: 9 (Ing. A. Beresfk, Mgr. z. eiLov6, J. Hahiska, M. Kub6sdikovri, M. Kubfk, M. Majdin,
Mgr. E. Palicov6, J. Pavlusik, S. Zajac)
Proti: 0
ZdrLalsa:0

Bod i. ZZ - Liaaost' o prinavrritenie lesnych ciest do majetku Lesn6ho spoloienstva
a Pozemkov6ho spoloienstva

* Starosta - Lesn6 spolodenstvo, Pozemkov6 spolodenstvo Hornf Vadidov v liste zo di1a
19.08.2015 Liada o prinaw6tenie "lesnych ciest" do svojho majetku. PretoLe ide o



opakovanri Ziadost', vyzyvam p. poslanca a sfdasne predsedu Lesn6ho spolodenstva Horny
Vadidov Ing. A. Bere5ika, aby k Ziadosti poskyol podrobnej5ie inform6cie.

* Ing. A Bereiik - Ja sa k tomu vyjadrim len v kr6tkosti, pretoZe na jednom rokovani to urdite
nevyrie5ime. Jedn6 sa o cesty, ktor6 sri na pozemoch LS, PS Horny Vadidov, aby sme
mohli ziskaf dot6cie z programu rczvoja vidieka. Dotiicie m6Zeme dostat'iba v pripade, ak
m6me nato uzavreli dlhodoby pren6jom alebo na cesty v na5om vlastnictve. Myslim si, Ze

pre obec sri nepotrebn6 a ak m6me investovat' do ciest, tak chceme do svojho majetku. Sri
to privSdzacie cesty ku pozemkom lesn6ho spolodenstva. In6 cesty, ktor6 vedri k domom
a ku chat6m nepotrebujeme. Netreba sabtf toho, Ze by si niekto tie cesty chcel privlastnit'.
Teraz sf na LV obce a potom by boli na LV lesn6ho spolodenstva, kde je cca 950
spolupodielnikov. Ked'Ze sri pre obec nevyuLitelne a obec ich neopravuje, LS by ich malo
zitujem opravit', ale investovat' do cudzieho majetku, tiel, neje spr6vne. LS tieZ uzatvorilo
s obcou dlhodoby pren6jom za I etxo na pozemky, kde sri vodojemy pre Ko5arisk6 a
Galierovce a prfrodny amfiteiiter.

* Starosta - Dobre, aj ja chcem niedo k tomu vysvetlit'. P. poslanec trochu si protiredf5,
pretoZe obec m6 nrljomn6 zmluvy na vodn6 zdroje a arnfrteifier a toto tie? sI:irLi obyvateliom,
ktori sri spolupodielnikmi v LS. Z tejto Ziadosti nie je jasn6, o ktor6 cesty sa jedn6.

* Ing. A Bereiik - To je vec diskusie, pretoLe nie vSetky sri pre nis zaujimave. Ja sa chcem
vyjadrit' k tomu, Le ak chceme niedo vybudovat' pre liudi, myslim si, Le zdravy rozum
hovori, Zeby to bolo vhodn6.

* Starosta - Je to zastavand plocha a ak chcem o tom rokovat', treba predloZit' doklad
o pr6vnom titule, teda preukinaf vlastnictvo. Tieto cesty nikdy nepatrili lesn6mu
spolodenstvu. Ja chcem, aby ste predloZili listinu, naziklade ktorej boli cesty vo vlastnfctve
LS.

* Ing.A. Bereiik-Jamilminform6ciu,LepatnIi. Ved'LS ich aj budovalo.

* Starosta - Kedy LS budovalo cesty?

* J. Pavlusfk - Chcem sa opytat', predo nespolupracujete s obcou, predo sa hr6te na 5t6t
v 5t6te. Ked' chcete niedo robit', musite aj komunikovat'. M6me tu dva subjekty - obec
a lesnd spolodenstvo. Sri tu vel'k6 rozpory a nedok6Zete n6jst'ani spolodnf red.

* Ing. A. Berei{k - Ja chcem len poinformovat' o pomoci pre obec vo forme poskytnutia
guliatiny a dreva na niektor6 stavby v obci a tieZ finandnd prostriedky na opravu ciest.

* J. Pavlusfk - To do si predftal, to je chv6lyhodn6, pretoZe v tom dase bol iny predseda
a lesn6 spolodenstvo v tom dase spolupracovalo. VSetko, do poskytli, bolo pre naSe deti, pre
na5u obec. Pytam sa od kedy si vo funkcii predsedu a kollko ste Vy za to obdobie poskytli
pre obec?

* Ing.A. Bereffk- Od r. 2013.Y r.2013 bolo schv5lene,Le im drime nejak6 drevo apotom uZ

neLiadali. Takttel na valnom zhromaLdeni bolo odsrihlasen6, Ze poskytneme drevo na
nejakri zvonicu. Je to schv6len6, ale doteraz nebolo Liadane. Mala to byt' zvonica pri dome
n6deje.

* Starosta - Zhodnotili sme, Ze rad5ej nebudeme Liadat.

* S. Zajac - On chce pren6jom, aby dostal dotiiciu.

* J. Halilska - Tieto cesty sa budovali e5te ako vojenskd. Treba uvaLovat o alternative, di ich
obec potrebuje, alebo di ich prevedieme LS, nech ich opral.uje, prip. uvaLovat
o dlhodobom pren6jme. Nie je to aL tak6 jednoznadnl. Treba napisat' o ak6 pozemky sa
jedn6. Ja nesrihlasim s prevodom pozemkov.



* Mgr. E. Palicovd - Plne srihlasfm s p. Hahiskom. Treba doplnit' v5etky nrileZitosti, ak mit
lesn6 spolodenstvo moZnost' ziskat financie. Netreba si kl6st' prekhlky,lebo je to investfcia
do obce. Nech sa vyjadri kaldi poslanec s6m za seba.

* M. Kubfk - Ktord cesty ste opravili? A do s plynom? V Krasotine je obnaZen6 plynov|rfua
avozi sa tadial drevo.

* Ing. A. Bereiik - Nid sme od SPP nedostali. Vyviezli sme nejak6 tatrovky za Kamewry
vf5ok a do Galierov pri kamefolome. Na pozemku pri kameiolome chceme umiestnit'
i odvodf,ovacie odr62ky. Na budrice zastupitefstvo prinesiem v5etky podklady a m6Zeme
rokovat', pretoZe zarudenie do programu ste mi neschv6lili a preto 1iadam, aby bol tento
bodzaradeny do programu na najbliZ5om rokovanf poslancov.

* J. Pavlusik-P. poslanec, v programe miime 30 bodov a este m6me pridrivat'd'alSie?

* Mgr. E. Palicovd - Predo nem6me zastupitelistvo kaZd6 dva mesiace, aby sme mali menej
bodov na rokovanie?

* J. Pavlus{k-P. poslankyfla, my m6me zasadnutie kaLde 3 mesiace ae5te aj vtedy pridete
neskoro ato aZ. v polovici rokovania.

Kedle nikto z pritomn;fch poslancov nemal Liadne niiwhy k Ziadosti o prinavriitenie "lesnych
ciest" do majetku Lesn6ho spolodenstva, Pozemkov6ho spolodenstva Horny Vadidov, starosta
ukondil diskusiu a poslanci prerokovanri Ziadost' vzali na vedomie. Bod presrivam na
najbliZ5ie rokovanie poslancov OZ.

Bod i. 23 - Liadosf o zaradenie bodu programu na rokovanie obecn6ho zastupitel'stva -
p. Peter Martikfn

* Starosta - Df,a 19.08.2015 bola Obci Horny Vadidov doruden6 Ziadost' p. P. Martik6na,
v ktorej liada, aby bol do programu na rokovanie poslancov zaradeny bod: Prerokovanie
w6tenia p6Zidky veritellovi Petrovi Martik6novi a podmienok dohody o mimosridnom
r,yrovnani so spl6tkovym kalendrirom. Ktejto Ziadosti m6Zem uviest': Vr.2011 Stavstroj
poskytol obci p6Zidku vo vy5ke 100000 eur. Vdecembri 2011 bol vrfitend diastka 7000
eur. Vr6tenie p6Zidky bolo do jedndho roka od poskytnutia. V priebehu r 2012 si obec
uplatnila zirudne opravy vodi spolodnosti Stavstroj Kysuce na zildade zmluv, ktor6 boli
uzatvoren6. Spolodnost' bola vyzvand doplnenie materi6lov, resp. na odstr6nenie
nedostatkov, ktor6 sa vyskytli na vykonanom diele: Zateplenie budovy MS a Oprava
vodovodu aposilnenie pritokov na Ko5arisk6ch. PretoLe zo strany spolodnosti nebol
prejaveny zilujem o odstr6nenie nedostatkov a spolodnost' v danej veci s obcou
nekomunikovala, zadiatkom r. 2013 bolo spolodnosti zaslan6, zapoditanie pohliad6vok
s p6Zidkou. Na ziiklade uveden6ho m6me zato, Le pllidka bola splaten6. V danej veci bolo
na srid podanych viacero podani a to osobou p. P. Martikilna, ktord boli zamietnut6, resp.
stiahnut6. TaktieZ boli podan6 trestn6 ozniimenia, ktor6 boli zamietnutd. Je pravda, Le
p6Zidka je v ridtovnictve i nad'alej veden6, ale len preto, Le htadttme spr6vny ridtovny
spdsob, ako p6Zidku z ridtovnictva vyradit'. Zo spolodnosti Stavstroj boli zaslanl
ipostripenia pohlladrivok, ktor6 obec neuznaLa. Za Qimito argumentami si stojim aked'to
p6jde na sfd, budeme sa sridit'. PretoZe na rokovanf je pritomnf aj byvaly konatell
spolodnosti, ktorii uL, zaniha a p6Zidku obci poskytla, udelim mu slovo, aby sa k Ziadosti
vyjadril.

* S. Zajac - Ja by som chcel ktomu zatepleniu, to je tam Skoda za 100 000 eur? To boli
nejako zle vykonan6 priice? Ked' sa tam robilo, to tam nebol Liadny dozor?

* Starosta - Pohllad6vka je vo vy5ke cca 11 500 eur. Nebol tam nikto, ja som tam chodil
prileZitostne.



* S. Zajac - Potom sa ako na to priSlo?

* Starosta - Tento stav bol zisteny pri kontrole dokladov anazftklade svedeckych vypovedi.
* Mgr. E. Palicovd - Na do boli pouZit6 financie vo vySke 100 000 eur ? Nedozvedela som

sa, na do boli pouLit6, aj ked' si nrim to vysvetlioval. Malo to byt' na refund6ciu
infra5truktury byoviek, potom pri budovani nrimestia, takto som vypovedala aj na policii,
m5m to zapisanf.

* Starosta - To nie je pravda, le na refundilciu. UZ som o tom informoval, toto bolo
predmetom oznirmen| zitdtovnych dokladov ste mali moZnost'vidiet', Ze to bolo pouLitena
spolufinancovanie pri vystavbe bytoviek, teda na kapit6lov6 vfdavky.

* Mgr. E. Palicovd - BoIa by som rada, keby sme dostali rozpis. Mrim tu list, ktoqir obec
poslala Stavstroju, zapoditarrie pohliad6vok, do si aj teruz vravel. Faktriry - tu nie sri
uveden6 disla faktur. Toto bolo lydislen6 na ziklade vykonu o vykonanych pr6cach. Ztoho
mi vych6dza, Le firma Stavstroj je dli:n6 obci. Pftam sa na ziklade doho ste vydislili tieto
sumy, ked'nie sri faktriry? Vravel si, Ze boli aj sridne pojedn6vania, kde sri'rnisledky?

* Starosta - Toto sme vydislili na zdklade sripisu r,ykonanych prric a nedodanfch materiiilov.
Ziadne sridne pojedn6vania neboli, boli len podania.

* Mgr. E. Palicovd - Ja by som chcela e5te podut' nfuzor p. Martikana, je tu pritomnf. Kaldy
jeden Liadatel dostal slovo, nech sa aj on vyjadri, aby sme mali v tom jasno.

* Starosta - Samozrejme, Le slovo mu udelim, tak ako kaZddmu Ziadatellovi.
* P. Martikdn- Firma Stavstroj poLidala obci peniaze na I rok. Pohllad6vka je pr6voplatne

postripen6. Ten ziipodet je neplatnlf, nakolko faktfry neexistujri a na neexistujrice faktury sa
zdpo(,et urobit'ned6. Zmojej strany je to ta$ posledny ristretovy krok aak sa
nedohodneme, budem to rie5it' sridnou cestou. Viem, Ze obec nemii peniaze, ale m6Zeme sa
dohodnrit'na splltkovom kalend6ri. P6Zidka mala byt' vrdtenhv r.2012. Pohllad6vka nikdy
nezanikla, pohliad6vka st6le je. Do decembra 2015 to mdZem vymihat a dohodnrit' sa na
forme spkicania. Takisto budem Liadaf aj uroky.

* Starosta - Moje stanovisko poznflte anavrhnuty ristretovy krok treba konkretizova( aja
budem tieZ postupovat' v srilade s platnlimi prrivnlnni predpismi, ktor6 mi umoZriujri sa
br6nit'.

* Ing. A. Bereiik- eo sa stane ak obec spor prehr6?

* Starosta - To je hypotetick6.

* Ing.A. Bere1ik- eo sa stane ak obec spor prehr6,kto bude zodpovednf?
* J. Pavlusik - A ak spor lyhrri?
* Mgr. Z. CiZovd - Ako ste mohli odsrihlasit'pdZidku vo vy5ke 100 000 eur, Le savrfuti za

rok? To sa nedii, nem6Ze5 ju zarokvrfltit.
* Starosta - Ak nemtime d'alSie reakcie, kondim diskusiu.

n Mgr. E Palicovd - Jednu otizku m6m na p. Martikana. Ked' p. starosta povedal, Le to treba
konkretizovat,mdte niedo konkrdtne pre ntls?

* P. Martikdn - Dohodnrit' sa na spl6tkovom kalendriri.

* Mgr. E. Palicovd - A ten spl6tkovy kalendiir by bol podlia V6s v akej vf5ke?
* P. Martikin -Yo vySke 4 000 eur mesadne.

KedZe nikto z pritomnfch poslancov nemal Liadne reakcie k Ziadosti, starosta ukondil
diskusiu a poslanci prerokovanri Ziadost' vzali na vedomie.



Bod i. 24 - i'iadosf o rlpravu cesty k rodinn6mu domu Horny Vadiiov i. 111 - p. J6n
RemiS

* Starosta - P. J. RemiS zaslal na Spolodny obecny frad pracovisko v Kysuckom Novom
MesteZiadost'ofpravu cesty krodinn6mu domu, ktoru svojvol'ne upravil p. J. Zfitorsky
bez stavebn6ho povolenia. Cestu zly5il cca o 30 - 40 cm. Touto fpravou znemoZnil pristup
na pozemok p. J. RemiSa a naru5il i odtok v6d z okolitych pozemkov a voda pretek6 na
pozemok p. Remi5a. Na taklo upravenf komunik6ciu sa st'aZovaIa aj p. Ing. O. Tarkov6,
ktor6 m6 v danej lokalite pozemok. Podklady k Ziadosti ste obdrZali, ale pretoLe 1iadost
bola postripen6 na vybavenie i stavebnej komisii, prosil by som o stanovisko dlenov
komisie. PretoZe i obec v danej veci konala, o situ6cii Vtis budem informovat.

* Ing. A. Bereiik - Boli sme sa tam pozriet'. P. J. RemiSa sme opakovane hlladali, ale jednania
sa nezidastnil. Bol tam pritomny p. J. Zdtorsky. Najvfhodnej5im riesenim je komunik6ciu
odvodnit' a postupovat'v srilade so z6vermi spolodn6ho stavebn6ho riradu. Trito inform6ciu
miime od p. J. Zhtorskeho, ktory n6s informoval, Le tam bola aj predo5l6 komunik6ciaatiel.
aj miestne Setrenie, na ktorom sa zridastnila p. Mardanovd a starosta obce.

* S. Zajac - MOj nSzor je ten isty, komunikriciu treba odvodnit'. Samozrejme, Le pozemok pod
brehom je vZdy nevyhodny.

* Starosta - Srihlasim so stanoviskom dlenov stavebnej komisie, ale urdite p. J. Remi5 s tymto
stanoviskom arie5enim nebude spokojny, pretoZe onLiada dat'cestu do p6vodn6ho stavu,
lebo vo svojej Ziadosti tv6dza, Ze cesta bola navy5en6 o 30 - 40 cm.

* Ing. A. Berei{k - My sme dostali takri informirciu, Le cesta je v p6vodnom stave.

* Starosta - Ak n6jdeme volln6 finandnd zdroje, budeme to riesit'. Navrhujem, aby sme cestu
odvodnili do Zllabov, ale je potrebn6 komunik6ciu vytydit'. Vymeranie cesty som navrhol
preto, aby som mohol rieSit', pretoLe p. J. Remi5 si dal vymerat' pozemok. Svoj poz-emok
oznadll osadenim roksorov na pristupovej komunik6cii. Toto stanovisko som urobil na
ziklade konania, ked' som tam bol s pracovnidkou stavebn6ho uradu, pretoZe ja s6m
neviem, aky je priivny stav.

* J. Halilska - KedZe sa jedn6 o susedsk6 spory, je potrebn6, aby vy-tydenie niekto zaplatil.
* Starosta - Sfhlasim s niizorom p. poslanca. Ja som tam bol opakovane a k zhode nedoSlo.

Objedn6vku som e5te zitmeme nezaslal, pretole to je minim6lne 200 eur za vytydenie.
PrctoLe k Ziadosti nikto z pritomnych nemal niivrh, starosta diskusiu ukondil. KetLe
neviem, ak6 situScia vznikne a v sfdasnosti nem6me o dom hlasovat', predmetnri Ziadost'
berieme na vedomie.

Bod i. 25 -l,iadosf o poskytnutie finaninej qipomoci - p. Eva Sedivrl

* Starosta - P. Eva Sedivri zaslalaobci Ziadost'o finandnri vypomoc, ktoru uvaZuje r.yuZit'pre
potreby svojich maloletych deti. Obec m6ie pos$rtnrit' obdanovi jednorazovri drlvku podlia
zdkona d. 41712013 Z. z. o pomoci v hmotnej nudzi a o zmene a doplneni niektorych
zitkonov.
Jednorazovh ddvka je urden6 na diastodnri tihradu mimoriadnych rn-idavkov dlenov
dom6cnosti, ktorym sa poskytuje pomoc v hmotnej nudzi. Jednorazovd dilka je urden6
najmii na zabezpedenie nevyhnutn6ho o5atenia, bielizne, obuvi, nevyhnutn6ho vybavenia
dom6cnosti, ato postele, stola, stolidky, chladnidky, sporiiku,vari(a, vykurovacieho telesa,
paliva, pr6dky, periny, postelhej bielizne, beZn6ho kuchynsk6ho riadu, mimoriadnych
liedebnych n6kladov alebo Skolskfch potrieb. PretoZe sa jedn6 o vellmi citlivri zfuleLitost,



nebudem konkrdtnejSie hovorit'. Ziadost ste mali zaslanf v podkladovych materi6loch
k pozviinke, preto Viis prosim o VaSe ndzory.

* Mgr. Z. Ciiovti- Kto je to Eva Sedivri?

* Starosta - Pani je prihllsend na Obec Horny Vadidov.
* J. Pavlusfk-chcem sa op;itat', di vo svojej Ziadosti konkretizovalavjrsku? MoZno, Le jej

situ6cia je zIoLit6. Navrhujem, Le ak schv6lime finandnf prispevok, treba ho zaslat na ridet
zariadenia, v ktorom sa zdrLiava.

* Starosta - Srihlasfm s n6vrhom p. poslanca a navrhujem poskynrit' prispevok vo vyske 200
eur.

Hlasovanie poslancov: 9 pritomnych poslancov. Za poskylnutie finandnej qfpomoci vo
vy5ke 200 eur hlasovali vSetci prftomni poslanci.

Za:9 (Ing. A. Bere5ik, Mgr. Z. ei\ov6, J. Hahiska, M. Kub65dikov6, M. Kubik, M. Majdin,
Mgr. E. Palicov6, J. Pavlusik,S.Zajac)
Proti: 0
Zdfial sa: 0

Bodi.26- Sfainost'na hluinosf iOV vlastnika p. J. Zabku - p. Anton Zajac a
manZelka

* Starosta - Dia 30.06.2015 bola obci dorudenri st'aZnost', ktord bola adresovanii stavebnej
komisii OZ Obce Horny Vadidov. Obec n6sledne st'aZnost' postripila na vybavenie
predsedovi stavebnej komisie. Vo svojej st'aZnosti p. A. Zajac smanZelkou uvridzaji, Le
zeOV vlastnika p. J. 1abku preniki hl.tl , kto.i ich obtbZuje. PretoZe st'aZnost' bola
adresovan6 dlenom stavebnej komisie, prosim o stanovisko predsedu, resp. dlena komisie.

* Ing. A. Bereiik- My sme tam neboli, pretoLe neviem, do by sme tam mali rieSit'. Nech si to
dajuzmerat.

* Mgr. Z. CiZovd - Ja by som sa chcela spytat'. Ja miim doma iOV. Ja som vdera pri nej st6la
a nepodujem nid. Nech6pem, ako to m6Ze hudat', ja tomu nerozumiem. Ved' ked' mi
kolaudovali rodinny dom, najsk6r mi museli zo Livotnlho prostredia skolaudovaf dOV.
Ved' eOV musf byt' skolaudovan6. Mtl ju skolaudovanri?

* Starosta - COV podlieha schvallovaciemu konaniu 2p anie obci. To bola rekonstrukcia
rodinndho domu, na ktory bolo vydand stavebn6 povolenie. PretoLe Ziadost' o kolauddciu
bola v ztikonnej lehote doruden6 na spolodnf stavebny rirad v Kysuckom Novom Meste a t.
d. je v Stridiu rie5enia, sridast'ou bude i kolaudricia certifikovanej iOV. Z d6vodu
objektfvneho posridenia by bolo vhodn6, aby sme na rokovanie prizvali i p. J. Zabku.

* A. Zajac - Ja sa st'aZujem na hludnosf iOV p. J. Zabku. Najviac mi to vadi, ked' spime.
* Mgr. Z. CiZovd - Vy to podujete aL do vn{ftra?
* S. Zajac -Lenie on m6 drichadlo pod schodami a nie v distidke.
* A. Zaiac - Ja neviem, ako m6 iOV vyUudovanf, di ju m6 podsypanri, ako ju m6 osadenf,

lebo to vellmi rychlo urobili za pol dia. Ja za to nem6iem, ui. sme sa aj pohrldali a rok sa
nerczprdvarne. S nimi sa nedil.

* s. zajac - Je to nepnjemn6, on tam m6 dasovacie hodiny ato zapinaa vypina.



* Starosta - Ja neviem, do mdZe obec v danej veci urobit', nem6Ze niekomu nariadit'r,ykonat'
meranie.

* A. Zajac - Poslali Yimz hygieny list, aby ste to dali zmerat.
* Starosta - Ty si to vysvetl'uje5 po svojom. My sme to konzultovali a v liste nie je uveden6,

Ze meranie m6 vykonat' obec. Obec mdZe tak, ako Ti bolo a aj manZelke vysvetlen6,
sprostredkovat' kontakt na certifikovan6 pracovisko, ktor6 meranie vykoniiva ana ziklade
objektiviz6cie hluku meranim, doLadovat sa svojich priiv sridnou cestou.

* A. Zajac - Ja sa sridit' nechcem, ale to meranie stojf asi 500 eur. Tak to dajte zmerat'. Ak
nebudeme mat' pravdu tak to zaplatime a ak 6no, zaplatito sused.

* S. Zajac - NemS to kde premiestnit, aby si to nepodul?

* Mgr. E. Palicovd - On nie je pristupnf Ziadnemu rie5eniu?

* A. Zajac - Nie, on si hovorf svoje. Tak to dajte zmerut. To mi povedal aj pr6vnik.
* M. Kubd\iikovd - Ako to m6Ze daf obec merat', ved' predsa ten do objedn6, musf aj

zaplatit. A do potom. Vy sa rozhSdate a fakturu bude platit'obec.
* Starosta - Ked' si poSle5 objednrivku na meranie hluku, budes v priivnom vzt'ahu so

spolodnost'ou, ktor6 meranie vykon6. Ak sa preuk6Ze, Ze hodnoty sri prekroden6, m6ZeS sa
domrihat'svojich pr6v na sride. Viac k tomu nemiim do uviest'.

* A. Zaiac - Ja si to nemdZem dat' merat, ked' mi to srid neprikazuje a on s tym nemusi
srihlasit'. Ked'pridu merat, on to vypne. Predo by mali merat' moju distidku? Ked si on je
vedomy, Zemuto nehudi, nech si to ddzmerct.

* Starosta - Povedz mi, ako miim niekomu niedo nariadit'.

* A. Zajac - Po5li tam stavebnri komisiu a nech mu to nariadia. Ja tam nebudem m6ct' byvaf .

Dajte prikaz na hygienu, nech to oni rie5ia. Ako ja m6Zem Liadaf hygienu, nech mi to'pridu
meta(, ked'mi to nechcri prist'merat'.

* Starosta - Ako m6Le obec nariadit' hygiene, aby to oni riesili? Ako som uZ niekollkokr6t
zdlrazioval, stavebn6 komisia je poradny orgSn starostu obce. Starosta nem6 priivomoc
niekomu niedo prikizat, ved'tu ide o susedsky spor. M6m urdit6 kompetencie, ale tieZ ako
starosta nemdZem v5etko. V poslednom odseku v odpovedi RUVZ Cadca je uveden6
odporudanie, ako treba postupovat'. Viac uZ k tomu nem6m do dodat'.

* J. Halilska - Dobre, uzatvorme to a pod'me d'alej.

* Starosta - Ako to miim :uzavnet? Stavebn6 komisia, mifie zhujem to riesit'?
* Ing. A. Bereiik - My v tejto veci nemdZeme nid in6 urobit', len dat' kontakt na orgarizitcitr,

ktor6 meranie vykon6.

* A. Zajac - Ja kontakty m[m, ale kto to zaplati?

+ Starosta - PretoZe je nrlvrh aj zpl6na, diskusiu ukondit' a viac uZ ktomu nemiim do
dodat', kondim diskusiu.

PretoZe k sfaZnosti neboli Liadne ine otdzky a pripomienky, poslanci uvedenri st'aZnost' vzali
na vedomie.



Bod i. 27 - Cesta na Cerenku - p. Ing. Emilia Pastorkovii

* Starosta - Probl6m spristupovou komunik6ciou na ierenku v5etci pozn6te. Ked'Ze sme

tento probl6m opakovane rie5ili a nikdy sa niim nepodarilo n6jst' rie5enie, ako dany stav
odstrrinit', rozhodol som sa nav5tivit' ich a spolodne nrijst' sp6sob ako odvodenie miestnej
komunik6cie rie5it'tak, aby nedoch6dzalo k opakovanym nedorozumeniam a sporom.

* Ing. A. BereS[k - To je dlhodoby susedskli spor a tan uL, nie je do rie5it'. Pozvime ich na
zastupitef stvo a budeme hfadat' rie5enie.

* Starosta - V dase, ked' ste ui, mali rozoslan6 podkladove materiilIy na rokovanie, bola obci
doruden6 spolodn6 Ziadost' vlastnikov priliahlych pozemkov v lokalite eerenka. Za
Liadatelov je uveden6 p. M. Kyselovd aM. Bodock6.Ziadost'podpisali v5etci vlastnici
pozemkov. Jedn6 sa o pozemok v dlZke 50 m a odvodnenie rie5it'uloZenim rury o priemere
200 - 300 mm v strede pristupovej komunik6cie. Sri tam navrhnut6 aj priedne Ltaby.

* S. Zajac - To neutiahne, daj tam aspoi 400 mm.

* Starosta - Nebrrlnim sa ani tomuto n6vrhu, pretoZe to urdite nie je aZ taky vefkf cenoqf
rozdiel. Mali by tam by' osaden6 3 skruZe so zaristenim do otvoren6ho Ztabu po rigole
ristiacom do pretekajriceho potoka Sopotnica. Pftam sa, di lydlenime v rozpodte finandn6
prostriedky na rie5enie odvodnenia.

* J. Halilska - Toto je zasa precedens. Predo by som si nepytal aj ja. Nech sazloLia ti lludia,
ktori to potrebujri, prip. nech aspofl diastkovo prispejri.

* Starosta - Je pravda, Le td voda je z cesty, ale povedat' im to m6Zem. Tak, ako sa podielal
na oprave cesty p. V. Durika a spol., m6Zu prispiet'aj oni.

* J. Halilska - Nech prispejri v5etci, ktori stavajri, lebo sa nilm to vr6ti ako uZ mnohokriit.,

* S. Zajac - Ja viem, ale takto to nem6Zeme rie5it', pretole ti lludia platia obci dane.

* Starosta - Ti, do stavajri urdite prispejri. Ak sa to bude realizovat, na budricom
zastupitelistve predloZim sripis prhc s vydislenim n6kladov a rozpisom o poskytnuti
finandndho prfspevku zo strany Liadatelov.

PretoZe k Ziadosti nZ neboli Liadne nrlvrhy a pripomienky, starosta dal o Ziadosti
o odvodnenie a ripravu cestnej komunik6cie na pozemku parc. d. KNC 269611 a269612 v k. ti.
Hornlf Vadidov vo vlastnfctve obce hlasovat'.

Hlasovanie poslancov: 9 pritomnych poslancov. Zarcalizadny z6mer o odvodnenie a riprar,u
cestnej komunik6cie na pozemku parc. d. KNC 26961I a 269612 v k. ri. Horny Vadidov vo
vlastnictve obce so spoluridasfou hlasovali v5etci pritomni poslanci.

Zaz 8 (Mgr. Z. CiLov6, J. Hahiska, M. Kubri5dikov6, M. Kubik, M. Majdin, Mgr. E. Palicovii,
J. Pavlusik, S. Zajac)
Proti:0
Zdfial sa: I (Ing. A. Bere5ik)



Bod i. 28 - R6zne

* Starosta - Dria 18.09.2015 dorudil obci p. J. Galdia Ziadost' o opravu obecnej cesty. Vo
svojej Ziadosti oslovil aj poslancov OZ apoLiadal o opra\u obecnej cesty na pozemku parc.
d. KNC 3512 a 1970122. Dal som Vdm ju na stdl z toho d6vodu, Ze vieme kollko je tam
probl6mov. Chcem pod'akovat' p. Galdiovi, Ze sitm pri5iel s iniciativou, pretoZe i tam sri
takisto naru5en6 medzilludske vdahy. P. Galdia je ochotny finandne prispiet' na opravu
tejto komunik6cie. V tejto chvili je problematick6 povedat', kollko finandnlich prostriedkov
bude potrebnfch na opravu tejto cesty. V tomto roku obec trito cestu urdite opravovat'
nebude, pretoLe v5etky finandnd prostriedky sri t. d. vydlenen6 na spoluridast' projektu,
ktory teraz realizujeme, t. j. Dobudovanie centr6lnej zSny a novdho n6mestia v Obci Horny
Vadidov. PretoZe na rokovani je pritomnf aj Liadatel, udelujem mu slovo.

* Ing. J. Galdia - Ja svoju Ziadost' len v krrltkosti zhrniem, jednri sa o cestu, kde m6me
postaveny rodinny dom. T6to cesta shiZi ako prfjazdov| aj k 4 rodinnym domom. IBV
v tejto lokalite i nad'alej pokraduje. Komunik6ciu vyuZivajri aj ostatnf obdania, ktorf majri
v danej lokalite Na Kline svoje pozemky. Doln| East komunik6cie je znadne po5koden6
a neslriZi len ako prijazdovi pre majiteliov rodinnych domov, ale tieL ju vyuLivajt vodidi na
ot6danie vozidiel. sridasnosti je cesta vysypand makadamom a v dase privalovych daZtov je
tento splaveny na cestu III. triedy, ktor6 je v spr6ve Slovenskej spriivy ciest.

*J. Pavlusik - Ja sa chcem sa spytaf, tf ostatni, do tam bfvajri, zdielajttiel.tenisty ndzor, Ze

by boli ochotni prispiet'?

* Ing.J. Galdia - Niektori znich uZ ridajne finandne prispeli tak ako aj my, ked'sme i5li
zaEat s vystavbou rodinndho domu.

* J. Pavlusik - Navrhujem, di by nebolo potrebn6 zasa urobit' nejakri spolodnri Ziadost'
v5etkych vlastnikov pozemkov atakto sazaviazat, Le sa budri na oprave cesty podieliat',
pretole finandnych prostriedkov je mdlo.

* Starosta - Ja by som navrhoval, Le obec by urobila aspofi nevyhnutn6 opravy z d6vodu
bezpednosti cestnej prem6vky atieL aby tam nevznikol havarijny stav.

* Ing. J. Galdia - Dalo by sa eSte niedo v tomto obdobi urobit', pretoLe cez zimu je tam
probl6m.

* Starosta - P. Galdia, stretneme sa na mieste a v r6mci ristretovosti doriesime postup ako
danri situriciu budeme rie5it'.

Z d6vodu, Ze k Ziadosti nemal uZ nikto liadne ottuky, starosta diskusiu ukondil so z6verom,
Le bod povaZuj e za prejednarry .

Bod i.29 - Diskusia

* Ing. A. BereY[k - Ja chcem len v kr6tkosti k tej mojej Ziadosti, tjkajricej sa opravy ciest. Je

to lokalita pri obr6zku, kde sri vo vlastnictve niektor6 cesty, ktor6 by sme tieZ opravili. Pre
n6s by to bolo jednoduchSie, keby sme mohli rcalizovat aj tento risek a vyrieSili by sme aj
cestu k V. Durikovi. Bol by som r6d, keby ste o tom hlasovali, pretoZe d'alSie zastupitelistvo
je aL,v decembri.

* Mgr. Z. Ciiovd - Ideme o tom hlasovat', alebo podkiime na vyjadrenie starostu?

* Starosta - K Ziadosti sa vyjadrfm pisomne, pretoLe Ziadost' bola doruden| aj obci. P.
poslanec ved' si povedal, Ze na budrice zastupitellstvo prinesie5 v5etky potrebn6 podklady.



* Mgr. E. Palicovd - ESte ja ak m6Zem. Ja som e5te minuly rok 23.006. dorudila obci dve
Ziadosti. Odpovedal si mi starosta len na jeden list. Dokonca tento mi odfotila p. Janikov6.
Je tu tvoj podpis a tuto je aj obecn6 pediatka, Ze som LiadaIa. Na druhy list som do
dne5n6ho df,a odpoved' nedostala.

* M. Kaierfkovd - Twdenie, Ze odpoved'nebola zaslan| sa nezakladhnapravde, pretoZe tu
m6m d6kaz o tom, Ze odpovede na obidve Ziadosti boli zaslan6 e-mailovou po5tou tak, ako
to bolo dohodnut6 na adresu, na ktoni zasielala p. K. Janikovd v5etky potrebn6 dokumenty.
Odpovede zaslala p. K. Janikov6 dira23.07.2014 o 15,12 hod. Ja neviem ako to m6m
doktnaf , ale lybaven6 to bolo.

* Mgn E. Palicovd - To nie je pravda, pretole toto je fotok6pia. Ale ja som nid nedostala.

* M. Kdierfkovd - P. poslankyia, tento dokument je vytladenf zYalej srikromnej e-mailovej
poSty, o dom sveddi aj adresa v ztillavi listu. Nie som aZ tak dobre technicky zdatn6, aIe
aspoi tollko ovl6dam, Ze ak poSlem v prilohe oskenovanf list, zobrazi avrtladi sa v podobe
ako je origin6l, teda aj s pediatkou obce a podpisom starostu. To je oknihla pediatka obce
a nie pediatka, ktoni d6vame na dorudenf poStu. Nech6pem, ako mohol prist' len jeden
dokument a druhy nie. PretoZe Ziadosti boli r,ybavend v stanovenej lehote, viac uL, k tomu
nem6m do povedat'.

* Mgr. E. Palicovd - Ja si Liadam, aby mi odpovede boli opakovane zas1an6.

* M. Maji[n - P. poslankyia, ja by som V6s chcel upozomit' na sprSvanie V65ho syna, ktory
mi osobnj'rn vozidlom VaSej rodiny zanedzil pristup po komunik6cii v are6li ZS.
Prechildzal som od budovy ZS smerom k ihrisku a chcel som si tarn zaparkovat' vozidlo,
pretoLe som viezol do kuchyne potraviny na prfpravu jedla na Vadidovskd folkl6rne
sl6vnosti. Predpokladinn, Le pristupovri komunik5cia shiZi pre v5etkych a nielen pre
niekoho. Bol by som r6d, keby k takymto situ6ci6m uZ nedochSdzalo.

Bod i. 30 -Ztver

Starosta obce pritomnym pod'akoval za ridast' a

obecn6ho zastupitelistva.
o 20,55 hod. ukondil rokovanie poslancov

V o-'
Vladimir K6derlk

starosta obce

OVEROVATELIA:


